**Aanwezig**:

Floyd van Schaik

Yu-Lan Dibbits

Karim Hajji

Tanya Schouten

Ward van der Schoot

Anne Balk

Olivier Heemskerk

Jochem Boerma

Iskander Sterck

Monty Schebesta

Vera Broekmans

Hanne Braun

Jochem Schrijvers

Frits Mensink

Bo Hekkert

Luc Hampsink

Djoeke van den Bosse

Rieke Buitendijk

Casper Seinen

Heleen Lanters

Richard Koetschruyter

Jordi Nieuwenhuis

Patrick Deen

Noel Andriessen

Nils Van de Berg

Sterre de Gooijer

Jay de Jager

Jeroen Wiemer

Madieke van Hintum

Daniel Franssen

Diede Yadava

Harmjan Lever

**Bestuur 95**:

Odet Yadava Praeses

Liselore Tap Vice-praeses

Erben Klaver Ab Actis

Thijs Giezen Fiscus

Tomas Benders HSHG

Madelief van Belle Matcom

**Inhoudsopgave**

[Opening 2](#_heading=h.1fob9te)

[Mededelingen 3](#_heading=h.3znysh7)

[Vaststellen agenda 3](#_heading=h.tyjcwt)

[Post in/uit 3](#_heading=h.2et92p0)

[Beleid 4](#_heading=h.1t3h5sf)

[Algemeen Beleid 4](#_heading=h.2s8eyo1)

[Praeses Beleid 5](#_heading=h.pclc9vq8lbdf)

[Vice-Praeses Beleid 8](#_heading=h.xueuxcx0b5au)

[Ab-Actis Beleid 10](#_heading=h.yiilhle8epue)

[Fiscus Beleid 12](#_heading=h.q3sqxjdzomdj)

[HSHG Beleid 14](#_heading=h.ra5tb7fo6f1a)

[MATCOM Beleid 15](#_heading=h.qtt1okw8mrr7)

[Begroting HSHG 15](#_heading=h.d6lsgun8r1hf)

[geschorst 21:01 16](#_heading=h.y9hwse7v2j8o)

[weer geopend: 21:17 16](#_heading=h.kp1mc3ail5v)

[Begroting Fiscus 17](#_heading=h.xa8fut6bmxtz)

[Utrecht Freyr 18](#_heading=h.wxkwbzpfd0md)

[Alpenweekend 18](#_heading=h.gjk782nwxhys)

[Alpencamping 19](#_heading=h.2v81a1ovg2q)

[Materiaalhok 20](#_heading=h.lp1x26una0g2)

[Reservering 100 jarig lustrum 20](#_heading=h.diwttnhb1uvj)

[NSKB 22](#_heading=h.pg9lskm5sldf)

[DWS Discussie 23](#_heading=h.gicg8q6o3dss)

[Materiaal Begroting 24](#_heading=h.i2471zrhlz1k)

[geschorst: 22:49 25](#_heading=h.cgtthufay3lt)

[weer open 22:54 25](#_heading=h.v8tlbua8wix8)

[Aanpassing Begroting 25](#_heading=h.v3cxlfwe8112)

[Stemmingen 26](#_heading=h.7vjlmib22wvd)

[Kascomadvies 26](#_heading=h.d97z4bfpffe2)

[Begroting fiscus en HSHG 26](#_heading=h.4gesrfytqnes)

[Kerstweek 26](#_heading=h.en8q03405v4k)

[WVTTK 26](#_heading=h.6psl4p717cr3)

[Rondvraag 27](#_heading=h.z91c2or3ue7d)

[Afsluiting **27**](#_heading=h.a4knxifba2dc)

# Opening

*Odet opent de beleids ALV om 19:00.*

*Het lied wordt gezongen, Odet heeft twijfels over de locatie, maar onterecht.*

*Mededelingen: machtigingen en stemmen. deadline 11 uur*

*Er wordt gevraagd over leo, die is zoek.*

# Mededelingen

*Patrick is gemachtigd om voor Floor te stemmen. Jochem is door Stan gemachtigd.*

*Leo is zoek.*

# Vaststellen agenda

*Er is een aanpassing; de begroting van de fiscus komt voor de pauze*

*De agenda wordt met wijzigingen vastgesteld.*

# Post in/uit

*post van leo loa :*

*Geachte leden van de Utrechtse Studenten Alpen Club,*

*Zoals jullie misschien al weten heeft er vorige week een grote verandering plaatsgevonden. Op woensdagavond is er een geheel nieuw bestuur aangetreden. Het zijn Louter mooie mensen. En niet alleen dat. Ook ontmoette ik voor het eerst mijn wederhelft. Het was een verademing om haar te aanschouwen met haar eerste attribuut al aan. Weet je al over wie ik het heb? Laat ik je meenemen in de situatie die toen ontstond. Na honderdmaal ons geliefde nummer gezongen te hebben was het einde in zicht. We werden door iedereen gefeliciteerd maar stiekem konden we onze ogen niet van elkaar afhouden. Het nieuwe bestuur was zo in extase dat we de chaos met ons tweeën konden ontglippen. Eindelijk tijd om elkaar beter te leren kennen. Al gauw ondervond het zojuist ingehuldigd bestuur dat we er tussenuit gepiept waren. De zoektocht naar ons was meteen begonnen, maar ondertussen waren wij al de Dom opgeklommen. Met elke tree kwamen we meer over elkaar te weten. Lea vond het wel een beetje spannend, want zij had nog geen gordeltje om. Gelukkig was ik daar en we kwamen samen bij de top. Wat een uitzicht! in de verte zagen we Amsterdam, Rotterdam, Gouda en zelfs de klimmuur was te onderscheiden! helaas stond de Dom nog wel in de steigers, maar daar hadden we geen laste van. Wij hadden alleen oog voor elkaar.*

*Een geslaagde eerste date. Al vond Lea wel dat ik een beetje stonk. Maar volgens mij ziet ze me wel zitten. Ze heeft er in ieder geval zin in om alle leden te leren kennen en op veel klimavonturen te gaan. We hebben al een tweede date gepland, hihi. Wat denk jij dat we gaan doen?*

*Het was een groot en geslaagd eerste avontuur, maar het is fijn dat we weer bij jullie zijn. Ik weet dat ik jullie een tijdje in spanning heb gelaten. Mijn barmhartige excuses daarvoor. Als ik nog een keertje weg ben, dat weet je naar wie ik toe ga.*

*Met behaakte groet,*

*Leo en Lea*

***Odet:*** *Ik moet wel zeggen dat ik een beetje in de war ben want vorige week werden ze geïntroduceerd als neef en nicht.*

*Er wordt gelachen.. Het lied wordt gezongen.*

# Beleid

## Algemeen Beleid

**Odet:** Lente Instroom, Betrokkenheid, Inclusiviteit. Betrokkenheid en inclusiviteit komen terug in persoonlijke stukken van mijn bestuursgenoten.

Lente Instroom: De klimsport groeit heel erg, daarom groeit ook het aantal aanmeldingen. Wij geloven erin om zo veel mogelijk ons best te doen om zoveel mogelijk mensen een plekje te geven. Daarom kiezen wij ervoor om de lente instroom op dezelfde manier door te laten gaan. Hierdoor krijgen we meer olympos subsidie waar we ook hele mooie dingen door kunnen doen. Ik kan me voorstellen dat er een aantal mensen zijn die twijfels hebben over capaciteitsproblemen. Wij gaan ons zo veel mogelijk inzetten om die te verhelpen, hoe we dat gaan doen komt zo dadelijk terug.

**Heleen**: komen jullie nog een keer terug op de lente instroom en de capaciteitsproblemen?

**Odet**: we hebben in ons beleid een aantal oplossingen voor capaciteit opgenomen dus misschien niet specifiek over de lente instroom.

**Heleen**: Misschien kijken naar minder eerstejaars tijdens de reguliere instroom en dan meer tijdens de lente instroom. Daar kun je over nadenken.

**Odet**: Ja daar kunnen we volgend jaar naar kijken.

**Monty**: Dus in totaal niet meer eerstejaars per jaar?

**Odet**: Nee, voor komend jaar niet.

**jochem**: Als je kijkt naar het aantal leden per instroom is de lente dan goedkoper?

**Odet**: Lente is niet goedkoper, olympassen worden aangeschaft. De lente leden krijgen een zo gelijkwaardige introperiode als de september instroom

**Jochem**: Ik heb dit gevraagd bij de wissel ALV en toen werd gezegd dat de lente instroom goedkoper was.

**Odet**: Het is niet goedkoper. Je krijgt alleen sneller de olympos subsidie.

**jochem**: Hoeveel willen jullie groeien?

**Odet**: Er is al groei met de lenteleden erbij en we gaan die groei dit jaar ook aanhouden.

**Yulan**: Heb je dit met OC en kader besproken? Het levert druk op.

**Odet**: Ja, hebben we over nagedacht. Zeker over de druk die het ons als bestuur oplevert. Bewuste keuze in gemaakt. Wat de OC betreft, we hebben het met losse OCer’s er over gehad en we gaan zo ondersteunen met bijvoorbeeld it cursussen.

## Praeses Beleid

Extra klimdag. Heeft te maken met de capaciteit die we hebben bij KMU. Die is vaak druk maar we merken wel veel drukte en zeker als we lente instroom willen aanbieden, helpt een klimdag met de drukte. Maar ook meer uitdaging en afwisseling aanbieden aan onze leden. Hier lijkt ons Mountain Network Nieuwegein (MNN) een goede hal voor. Dit doe ik in overleg met KMU. Het is niet de bedoeling dat we die banden verbreken. Ik ben ook al in gesprek geweest met MNN. Er komt een pilot om te kijken of er animo is. Als dit succesvol is gaan we kijken of er geld is.

**Heleen**: Algemeen beleid punt, willen jullie dit jaar met mbo'ers doorgaan?

**Odet**: Pilot loopt nog steeds maar er waren geen aanmeldingen. We hebben het niet in ons beleid. Er voelt niet de noodzaak om actief te werven bij MBO studenten.

**Heleen**: Als een MBO'er zich aanmeldt wordt die persoon gewoon als een reguliere inschrijving behandeld?

**Odet**: ja, regulier.

**Noel**: Vorig jaar zijn er MBO'ers uitgeloot, laat ze voorrang hebben omdat het een pilot is.

**Odet**: Goed punt

**Rieke**: MBO Studenten in Utrecht vragen wel extra stimulans. Puntje om over na te denken. Als je het echt inclusief wil maken.

**Odet**: Lastige afweging, het zou voor inclusiviteit goed zijn ze actief te vragen. Wel genoeg aanmeldingen dus dat ze dan misschien toch worden uitgeloot. Geen plan om ze actief te gaan werven. Gekozen om de pilot door te zetten maar geen promo.

**Jochem**: Extra klimdag, jullie gaan geld zoeken maar er is geen geld voor in de begroting. Als het succesvol is, wordt het dan uitgesteld tot volgend jaar?

**Thijs**: HALV is een moment waar een aanpassing van de begroting kan worden besproken. Anders misschien pas volgend jaar.

**Jochem**: Je kan geen geld uit je mouw schudden

**Odet**: Plan voor nu is de pilot, die duurt 10 weken. Dat is wat we hebben begroot. Succesvol is voor volgend bestuur.

**Tomas**: Er kan wel geld gevonden worden, bijvoorbeeld zijn de busprijzen en worden de weekenden duurder maar de weekendprijzen zijn niet omhoog gegaan, ook de contributie zou omhoog kunnen. Er kan wel geld komen.

**Odet**: Dit plan is wel lange termijn.

**Karim**: Paar jaar geleden ook gebeurd. Minder leden wel. Dit was na een tijdje niet meer zo populair, dit was ook in corona tijd. Het was niet exclusief voor usaccers. Advies geven om dat op een bepaalde manier aan te kleden, om het populair te maken en om een goeie tijdslot te vinden.

**Odet**: Wat was jullie tijdslot?

**Karim**: Maandagmiddag, 3 tot 7. Bij kmu.

**Tomas**: MNN is wel dichter bij veel usaccers.

**Odet**: Goed advies, we willen het uitproberen. We verwachten dat er wel animo is.

**Karim**: Boulder Avonden?

**Patrick**: Heilige boulder maandag.

**Odet**: We hebben er voor gekozen de boulder avond niet iets officieels te maken omdat mensen toch wel gaan boulderen en op hun eigen houtje.

**Erben**: Er komt een boulder whatsapp groep in de community.

**Karim**: Het zou fijn zijn als er een tijd en plek is voor Usaccers om samen te boulderen, zoals zondagavond want dan is heel rustig.

**Odet**: We gaan de kortingen promoten in plaats van een officiële dag te maken.

**Richard**: Wanneer ga je beginnen met de pilot?

**Odet**: Hangt af van de gesprekken. We willen de pilot het liefst evalueren bij de HALV dus graag de 10 weken daarvoor.

**Richard**: Welke dag?

**Odet**: Vrijdag daarna borrelen.

**Yulan**: Het is in Nieuwegein.

**Odet**: Je kan met de tram!

**Vera**: Over de MBO pilot, op welke manier wordt het bekend gemaakt dat ze zich kunnen inschrijven? Is er een manier waarop dit wordt gecommuniceerd?

**Odet**: Uitweek is voor mbo'ers beschikbaar, voor de rest zijn we nogal passief.

**Djoeke**: We doen er niks mee, bij mbo instellingen is het duidelijk dat ze welkom zijn en bij de uit zijn ze welkom. Volgens mij loopt de UITweek niet zo hard onder mbo-studenten.

**Vera**: Voor promo, niet actiever werken dan nu. Maar als ze zich aanmelden dat ze wel worden ingeloot. Want dan is het een proef die eigenlijk geen proef is.

**Iskander**: Wat Karim zij, welke dag de klimdag zal zijn. Dit eerst te peilen bij leden in plaats van zomaar een dag te kiezen.

**Odet**: Bepaalde overwegingen; woensdag is alpen training en tussen klimdagen, maandag is boulder avond.

**Karim**: Maandag zijn er maar 12 mensen max.

**Odet**: Oke, misschien dan ook maandag.

**Richard**: Neeeeee, Boulderen.

**Sterre**: Het is in zuidhaven rustig zaterdagavond en zondagavond. Ik vind het niet erg als mensen lang door klimmen.

**Heleen**: We hadden de klimavond gepromoot bij MNN omdat we korting kregen van KNBV en een gratis drankje op vrijdag maar dit is toen niet gelukt. Kijk naar deze NKBV korting.

Sociale veiligheid:

**Odet**: Ik wil de gedragscode van julien graag meenemen, die is al een keer gepresenteerd. toen is de conclusie getrokken dat hij nog veranderd moet worden. Ik ga de ben je oke campagne doorzetten bij de usac feesten. Fysieke veiligheid: na aanleiding van ferd en joris hadden het initiatief genomen om er een keer in gesprek over te gaan want het is veranderd en dat willen ze graag communiceren.

Ik wil ook de oc ondersteunen bij kader helpen.

**Nils**: de Ben je oke campagne was niet bij Bussum.

**Odet**: is relevant

**Casper**: laatste puntje?

**Odet**: Ik ben nu bij 1 oc vergadering geweest, nog beetje peilen hoe dat gaat. wij als bestuur willen zoveel mogelijk helpen bij kader problemen, heel veel kader-io blijft best lang hangen, we willen kijken hoever we dit sneller kunnen laten doorstromen.

**Casper**: ik ben nsac-vice. Heb ook veel te maken met kader, so include me.

**Noel**: gedragscode?

**Odet**: Het is mooi om een gedragscode te hebben. Hier staan wij voor als vereniging. Het gaat heel vaak goed. Maar ik denk dat het fijn kan zijn dat als het mis gaat er iets is om op terug te vallen.

**Noel**: wat zijn die wijzigingen?

**Odet**: die wijzigingen zijn er nog niet. Ik ga bij de hALV de gedragscode presenteren.

**Heleen**: ik waardeer hoe moeilijk het kader probleem is. Wat is de oplossing? Elk bestuur heeft kader op zijn beleid staan. Misschien iets concreets op papier zetten. Voorwaarde stellen aan lenteleden als er nog kader problemen zijn. Eerst kader dan lenteleden.

**Richard:** Lenteleden zijn hun eigen kader na een tijdje. Nu zijn ze nog jong en moet oud kader nog kaderen. Op termijn zou dit zich zelf oplossen.

**Djoeke**: Dat was vroeger ook met de september instroom. Het aantal kader loopt altijd achter het aantal leden aan.

**Vera**: Die druk op het kader zal altijd blijven ook al heb je lenteleden.

**Heleen**: De Usac kadert ook voor andere verenigingen, laten we een keer echt kader prioriteren. Het kan niet in een keer worden opgelost.

**Jochem**: Kan je het kwantificeren? Hoeveel kader je per lid nodig hebt en hoeveel kader er zijn?

**Odet**: Dat is gedaan, Er is wel veel kader maar veel kader is bijna nooit beschikbaar.

**Djoeke**: 21 ski 20 skb, maar er is maar een handjevol gekaderd; stuk of 4-7. Als ieder kaderlid gewoon kadert, vul je zo elk weekend. Ze gaan vaak iets anders doen. Daardoor extra druk op het kader dat wel actief is. Ze zetten zich een heel jaar super veel in voor de usac.

**Odet**: daardoor wordt kwantificeren lastig

**Jochem**: Daar kan je rekening mee houden, hoeveel je er precies nodig hebt.

**Tomas**: Kan ik naar kijken?

**Yulan**: Is niet helemaal zo. Sommige mensen zijn spontaan niet meer beschikbaar, waar je niet altijd rekening mee kan houden. Het is altijd vrijwillig.

**Richard**: Asac had ook kader problemen. Zij hadden een opleidingsbestuur rol toegevoegd. Dat kan ook een oplossing zijn of aan de asac vragen wat ze hebben gedaan. Ze zijn hier heel erg mee bezig geweest.

**Odet**: ik heb volgende week een bel afspraak met de asac, goed punt.

**Hanne**: Voor dit jaar inventariseren bij kader hoeveel ze willen en wat hun verwachtingen zijn van het komende jaar.

**Djoeke**: Dat doe je wel als HSHG. Maar dat komt soms niet uit en soms zijn er onverwachte dingen.

**Tomas**: Dat scheelt voor de HSHG maar niet voor het kader probleem.

**Patrick**: Als oc hebben we wel plannen voor doorstroom als jullie daar motivatie voor hebben zijn jullie altijd welkom. Als je wilt weten waarom het kader niet kadert, bel ze en vraag door en wat nodig is voor ze om te kaderen. Ga onderzoek doen naar wat voor kader verschil maakt.

## Vice-Praeses Beleid

Betrokkenheid van de leden is mijn grootste punt.

Commissies: Betrekken van eerstejaars. Ze introduceren aan commissies in de introperiode.

Het opnieuw in leven brengen van commissies. Duidelijke commissie oproepjes plaatsen in de nieuwsbrief of andere kanalen.

De doorstroom van inactieve leden binnen commissies. Als ze weten dat ze druk zijn, ze dan uit de commissie halen en zo ruimte creëren voor actieve leden.

Goeie organisatie van een commissies met een specifieke voorzitter en penningmeester.

**Heleen**: Opnieuw in leven brengen van welke commissies?

**Liselore**: De rockin en hardloop commissie.

**Heleen**: Over betrokkenheid. Extra klimdag zorgt dat niet voor verspreiding van leden?

**Odet**: Onvermeidelijk.

**Tomas:** Leden komen niet naar kmu door drukte.

**Monty**: Commissies, ze zijn nu vrijblijvend bij de usac. Er is geen vast doorstroom moment zoals bij andere verenigingen. Is dat goed of wat vaster?

**Liselore**: Vrijblijvend past bij de USAC. Veel commissies hebben belang bij oude leden en bij bepaalde periodes. Een centraal doorstroom moment zou niet zoveel toevoegen

**Hanne**: Er komen soms nieuwe leden in commissies voordat het in de nieuwsbrief staat.

**Liselore:** Dat wil ik voorkomen. Het in de nieuwsbrief zetten is toegankelijk voor alle leden.

**Hanne**: Dus is niet helemaal de bedoeling. Maar het gebeurde wel veel.

**Liselore**: Sowieso bij elke vrije plek het in de nieuwsbrief zetten.

**Nils**: Dus ga met commissies afspreken dat ze niet iemand toevoegen voordat het in de nieuwsbrief staat. Wat betekent het om voorzitter te zijn van een commissie?

**Liselore**: je bent het duidelijke aanspreekpunt voor de ab en vice.

**Patrick**: Wat is jullie redenatie voor egaliseren van de doorstroom van commissies?

**Liselore**: Belangrijk voor de betrekking van alle leden. Eerstejaars komen pas laat achter dat er commissies zijn.

**Patrick**: Er zitten veel vriendengroepen in commissies en daardoor zijn ze ook actief.

**Tomas**: Die melden zich dan ook aan?

**Liselore**: Dit is geen reden voor slechte inzet in commissies.

**Rieke**: Over het opschonen van commissies, ga jij actief het verwijderen van ghost leden organiseren of is dat een suggestie per commissie?

**Liselore**: Dat is iets waar ik actief mee ga betrokken zijn.

**Rieke**: Ga jij dat organiseren?

**Liselore**: Dat ligt aan de commissie. Ik houd veel contact met commissies.

**Saar**: Voor plekken is altijd promo uitgestuurd. Komt er een vaste plek in de nieuwsbrief of de site?

**Liselore**: Goed idee.

**Saar**: Komen er harde regels? 3x niet vergaderen dan moet je eruit?

**Liselore**: Dat was meer een richtlijn maar dat ligt aan commissie.

**Casper**: Niks hards? Dan gaat er vrij weinig gebeuren.

**Liselore**: Dat ga ik bespreken met elke commissie. Dat vind ik niet toepasselijk om nu te zeggen

**Tomas**: Ik heb mensen geappt bij de techniektraining commissie of ze nog actief wilden zijn en toen waren er 5 mensen uit gegaan.

**Borrels**: Ik wil thema borrels organiseren. Dit wil ik doortrekken door het hele jaar. Ik wil een nieuwe borrel locatie. Ik wil graag de borreldag van dinsdag naar donderdag verplaatsen. We zijn al in gesprek geweest met dBs maar we gaan verder kijken. Er is een klein potje begroot voor thema borrels.

**Djoeke**: Heb je concrete plannen waar je het geld aan wilt uitgeven?

**Liselore**: Ja, ik heb een bestandje met ideeën.

**Djoeke**: Heb je een voorbeeld?

**Odet:** Lekker bescheiden.

**Liselore:** Het is maar 75 euro.

**Noel:** Mooie ambities. We zijn eerder uit kroegen gekickt omdat we te weinig zuipen. Zeker op donderdag. Wat ga je eraan doen om usaccers meer te laten zuipen.

**Liselore**: Blijven opletten en contact houden met de locaties.

**Heleen**: Een borrel locatie waar je ook een daghap kan halen.

**Liselore**: Ik schrijf hem op. (Erben)

**Jordi**: In Nieuwegein zit echt een lekkere snackbar, daar kan je op vrijdag heen.

**Iskander**: Wat is jullie motivatie voor het veranderen van de dag.

**Liselore**: Ik denk dat er meer animo is voor donderdag. En daardoor worden borrels toegankelijker.

**Lezingen**:

Dezelfde wijze als vorig jaar. Redelijk uiteenliggende thema's voor verschillende groepen.

Ik wil ook alle promo en de USAC-almanak naar het Engels vertalen.

## Ab-Actis Beleid

**Erben:** Ik wil consistente nieuwsbrieven schrijven. Elke 2 weken op de vrijdag. Voor betere consistentie qua promo.

**Yulan**: Richard had er moeite mee om alle stukje en promo optijd te verzamelen want commissies zijn traag, hoe ga je dit oplossen?

**Erben**: aan alle commissies meedelen dat er een deadline is er ze ook zelf verantwoordelijk zijn.

**Karim**: Ook in de zomer?

**Erben**: Dan ga ik vakantie houden.

**Erben**: Ik wil de site naar het Engels vertalen. Nu is de site alleen in het nederlands en dat is niet zo toegankelijk. Dit ga ik samen met de sitecie doen, aka Richard.

**Patrick**: Ga je alles zelf vertalen?

**Erben**: Ik denk dat google daar wel mee kan helpen.

**Erben**: Ik wil een duidelijke plek hebben voor fotoalbums. Nu is dat niet centraal, Ik wil een centraal punt maken. Ik heb met Richard al een google workspaces album aangemaakt. Hierdoor hebben we 100 TB gratis. Ook wil ik dit misschien integreren op de site, maar hier moet ik nog naar kijken.

**Heleen**: Kunnen commissies hier ook bij of is het alleen toegankelijk voor bestuur?

**Erben**: De albums kunnen gedeeld worden en dan kunnen commissies ook zelf foto's uploaden.

**Monty**: Ook klimweekendjes?

**Erben**: Daar ben ik al met Tomas mee in gesprek.

**Odet**: We moeten nog kijken hoe we het gaan aanpakken met privacy. We willen een systeem dat ons niet te veel tijd kost maar wel actieve toestemming krijgt.

**Iskander**: Als iemand die link heeft kan het ook gewoon gedeeld worden.

**Odet**: Daar zijn we ons van bewust en gaan we dus een plan voor opstellen.

**Tanya**: Hoe wil je actief toestemming gaan vragen?

**Erben**: Deze fotoalbums zijn eerst ter archivering. Ik wil ze misschien wel gebruiken in de nieuwsbrief dus dan moet ik er naar kijken. Tijdens weekendjes en activiteiten wordt er al toestemming gevraagd.

**Djoeke**: Hoe ga je het aanpakken met klimweekendjes als de helft van de mensen niet op de foto wilt?

**Tomas**: Dit is precies waar we over aan het nadenken zijn. We kunnen bij het weekend inschrijven al actief toestemming vragen of dat per foto te doen. Hier moeten we nog naar kijken.

**Djoeke**: Ik kan het me voorstellen dat mensen wel hun foto's delen in de whatsapp groep maar niet willen dat de hele usac die ziet.

Odet: Dan kan je dus in het album alleen de foto's zetten die je gedeeld wil hebben.

**Karim**: AVG is een rabbithole, begin er niet aan. Consent kan terug worden getrokken. Een link naar een foto album publiceren is al publiceren.

**Yulan**: De mediacie wilt zich daar niet aan branden en hebben de leden baat bij archivering?

**Erben**: Het is ook fijn om als ab zomaar foto's te kunnen gebruiken in nieuwsbrieven zonder steeds weer toestemming te vragen.

**Tanya**: Gaan jullie dit ook delen met de leden hoe jullie de archivering gaan aanpassen?

**Odet**: Ja.

**Casper**: Ga hierover in gesprek met andere verenigingen.

**Erben**: De TSAC heeft al hun albums openbaar staan. Ik ga met ze in gesprek.

Erben: USAC Band!

## Fiscus Beleid

Ik wil een sponsor gaan zoeken. Dat hebben we in het verleden gehad, namelijk de fysiofabriek, slee en marktzicht. Het lijkt me prettig om meer geld te hebben. Hier hebben we ook voordeel mee voor leden.

**Heleen**: Sponsoring leverde weinig geld op. Dat vonden we te veel moeite.

**Noel**: We hebben weer 5000 euro over. Waarom een sponsor, waar denk je aan en wat wil je ervoor terug geven. Wat ben jij bereidt om van de USAC te leveren?

**Thijs**: Bepaalde sportmerken op bedrijven in de stad. Meer klandizie. De keuze voor sponsoring kwam toen we niet uit de begroting kwamen maar nu staan we er positief in dus is het minder nodig. We kunnen activiteiten goedkoper maken.

**Noel:** Wat geef je ze terug?

**Thijs**: Er zijn nog niet heel duidelijke ideeën.

**Odet**: hangt ook van het bedrijf af.

**Richard**: Voor 150 euro is het misschien niet de moeite waard om een bus te sponsoren.

**Thijs**: Goed idee.

**Olivier**: Busje, Sponsoren op stickeren.

**Rieke**: Uit ervaring weet ik dat bedrijven graag een concreet plan willen.

**Thijs**: Dat moet ik nog uitzoeken.

**Frits**: Vraag de nsac sponsorcie want die hebben een hele lijst van sponsoren. We staan bij bepaalde sponsoren op de zwarte lijst. Hier kan je info over vragen. De hoofdsponsor RAB vindt het misschien niet chill als we overstappen.

**Thijs**: Olympos subsidie. We zitten in een hogere schaal van 100 of meer olympos registraties. Dat gaat geen probleem worden.

Ik kom uit Groningen. Ik wil een weekendje klimmen bij Bjoeks, de vrijstaande klimtoren van Nederland.

**Djoeke**: Je moet de lenteleden heel actief vragen om ze fysiek actief hun pas te laten koppelen bij de balie.

**Karim**: Een klimaatneutraal weekend? Clash met andere weekendjes?

**Thijs**: Niet iedereen gaat op elk weekend. Goeie tip voor niet ook een dubbel weekend.

hshg beleid

**Tomas**: We gaan veel blijven klimmen. Busprijzen gaan een stuk omhoog. We hebben meer weekenden gepland dan voor corona. We willen hetzelfde aantal weekenden mogelijk maken als vorig jaar. Niet nog meer omdat er ook al kader problemen waren.

**Hanne**: Er wordt regelmatig afgezegd. Algemeen punt waar oproepjes geplaatst kunnen worden?

**Tomas**: Concrete plannen werden voor mij ook pas bij de wissel duidelijk, ik vind het een mooi iets. Daar kan ik zeker naar kijken.

**Yulan**: Voorbaat, zet dat geen precedent voor mensen om toch maar af te melden. En daardoor meer werk?

**Odet**: Misschien een precedent maar nee.

**Heleen**: Vervanging zoeken is een ander probleem.

**Tomas**: Er zijn veel ideeën geopperd. Ik ga dat in acht houden.

**Patrick**: Een reden waarom mensen afzeggen is niet verschijnen, anders kan er altijd vervanging worden gezocht.

**Tomas**: Kader en opleidingen. Vergadering met leercoaches en OC. Concrete dingen opgebracht waar ze mij naar willen laten kijken; Nog kijken welke weekenden haalbaar zijn, Het indelen van kaderio is altijd een taakje, Multipitch kader zoeken voor multipitch weekendjes zou heel waardevol zijn. Zo hadden ze nog meerdere punten. Odet zit nu bij de OC, misschien sluit ik later aan.

**Casper**: Verschillende SACs organiseren weekendjes zonder kader.

**Tomas**: Dat is meermaals teruggekomen, maar dat is niet wenselijk vanuit de usac.

**Odet**: Een van de redenen is EHBBO. Er moeten minstens 2 mensen kunnen hulpverlenen en de meeste mensen die dat hebben zijn kader. De mensen die dat willen gaan dat toch wel doen.

**Tomas**: Dit waren problemen. Maar vanuit de vergadering willen we ook weekendjes met niet alleen ovsp maar ook iv of it'ers.

**Heleen**: Ik sprak met buitenkader io. Nu moeten mensen zelf mensen regelen voor hun examenweekend. Wil jij dat doen?

**Tomas**: Ik moet kijken of het haalbaar is.

**Odet**: Dat kunnen wij als bestuur dragen in plaats van alleen Tomas.

**Tomas**: Vaak zijn er niet heel veel klimmers die handig uitkomen.

**Djoeke**: Dit is hard teruggeslagen tijdens mijn beleid. Je hebt specifieke voorwaardes aan mensen die je meeneemt bij een PVB weekend. Er is geen garantie voor bepaalde mensen. Meer openheid voor leden.

**Karim**: Veel mensen zullen dit wel leuk vinden.

**Djoeke**: Je kan een interesse-lijst maken.

**Tomas**: Daar kan ik naar kijken.

**Patrick**: Beoordelaars vinden het nice als cursisten nog niet kunnen wat je ze leert.

**Casper**: We gaan met de NSAC daarover in gesprek. We gaan faciliteren dat sacs met elkaar praten over problemen.

**Tomas:** wat voor problemen? kader, examens?

**Casper**: Weekendjes worden op andere manieren georganiseerd. Daar kan over gepraat worden.

## HSHG Beleid

Duurzaamheid en bewustwording;

Djoeke had een klim wiki opgestart. Het was origineel alleen voor hshg maar misschien ook openstellen voor leden. Sommige gebieden liggen fragieler voor klimmers. Bewustwording van leden over de kwetsbaarheid van gebieden. Daar ga ik mee door.

Er gaat weer een cleanclimbers weekend plaatsvinden. Hele leuke toevoeging op een regulier weekend.

**Olivier:** hoeveel afval?

**Tomas:** 16 zakken. Er was best veel. Het was een beetje zoeken maar wel veel afval.

**Karim**: Gedachte over de weekendprijs. Benzine kan wel duur worden. Verkapte subsidie?

**Tomas**: Zou niet onlogisch zijn. Ook met busprijzen. Daar is naar gekeken. Is dit jaar niet nodig maar zou absoluut niet gek zijn.

**karim**: Misschien weet ik daar niks van maar hoe werkt de subsidie. Op camping of busje?

**Tomas**: Deelnemersprijs is camping + reguliere prijs. Usac betaalt de rest.

Er zijn vaste kosten voor usaccers. De camping wordt los betaald. Een weekend van 12 mensen is 256 euro subsidie.

**Monty**: Bus prijzen gaan omhoog. Andere sacs gaan alleen met autos van leden, is daar een plan voor?

**Tomas:** Nee, geen plan voor. We hebben een goeie deal met goroadtrip. Je kan er niet vanuit gaan dat je genoeg auto's hebt.

**Odet**: Km vergoeding autos gaat ook omhoog

**Rieke**: Subsidie usac?

**Djoeke**: De intro-weekendjes krijgen geen usac subsidie.

**Heleen**: Zet heb je een auto in het weekend formulier.

**Djoeke**: Dat is niet handig qua bagageruimte. Als een auto afzegt kom je niet meer uit.

**Karim**: Stel nou dat we een bus hadden.

## MATCOM Beleid

Als eerste ga ik het hebben over de nieuwe spullen die ik ga halen. We hebben genoeg inventaris. Ik ga wat meer ijsboren halen. Ik ga ook materialen kopen om spullen te vervangen of te repareren.

Ik ga verder met de mammutdeal. In november komt waarschijnlijk de volgende deal over het winterassortiment. Er komen 2 in het jaar.

**Monty**: Heeft mammut ski dingen?

**Madelief**: Volgens mij wel.

**Nils**: Willen we niet stimuleren om zomaar spullen te kopen?

**Karim**: Winter en zomer?

**Madelief**: Ja.

Ook ga ik toughtags introduceren. Dat zijn super goeie stickertjes die je op al je spullen kan plakken. Zodat je niks kwijt raakt. Ze blijven er super lang op zitten. Dit ga ik vergelijkbaar met de mammut deal opstellen.

**Monty**: Met korting?

**Madelief**: Moet ik nog bekijken. Er zijn importkosten dus hoe meer mensen hoe beter.

**Patrick:** Tsac heeft ook toughtags, je kan ze vragen voor tips.

**Vera:** verschillende kleur? Anders heeft de usac dadelijk dezelfde kleur.

**Madelief**: Maar wel een andere naam erop.

**Olivier**: Wat nou als je hem eraf wilt?

**Karim**: Is de begroting minder?

**Madelief**: nee omdat er veel wordt vervangen. Cams vervangen heb ik al contact over met Kathmandu.

Wat ik precies ga doen staat in de mail met onze beleidsstukken

**Nils**: Persoonlijke spullen uitlenen?

**Odet**: Veiligheid. Je vertrouwt je eigen materiaal en niet op ander materiaal. Wij als usac willen niet verantwoordelijk zijn.

# Begroting HSHG

begroting van de hshg,

**Tomas**: Uitleg slides. Vragen? De busprijs is verhoogd.

**Ward**: Waarom Ettringen en Ith verdubbeld?

**Tomas**: Het viel goedkoper uit vorig jaar.

**Djoeke**: Er waren meer deelnemers en kaderio, daardoor meer inkomsten dan verwacht.

**Djoeke**: Wordt bikkelweekend duurder?

**Tomas**: Er zijn meer deelnemers. Daardoor meer bussen. 18 mensen. Er zijn nog twijfels qua kader. Ik heb begroot voor 18 mensen.

Er is subsidie voor clean climbers binnengekomen. Dus dat kost de usac niks.

**Richard**: Examen weekend in de ovsp cursus verwerken?

**Tomas**: Ik weet daar niks van, heb er niks over gehoord.

**Noel**: Er zijn examen weekenden geweest.

**Tomas**: Daar is nu ook ruimte voor.

**Jochem**: Waarom hebben we maar 1 clean climbers weekend?

**Tomas**: Er is geen reden om dat niet te doen?

**djoeke**: Dan is er geen ruimte voor een regulier weekend, soms ben je een hele dag aan het opruimen. Je moet wel kader hebben.

**Tomas**: mp week evenveel begroot als in de afrekening.

Er is een examenweekend gereserveerd. Daar heb ik het met de OC en LC over gehad maar kan ook een ervaring weekend worden voor kader. Het gebeurt wel vaak maar niet elk jaar.

**Monty**: Mp week data?

**Tomas**: Is nog niet gereserveerd

**Richard:** Onvoorziene kosten?

**Tomas:** Dit werd mij aangeraden.

**Patrick**: Voor de mp week, nieuw kader is altijd enthousiast.

**Tomas**: Het aantal afgelaste weekenden is hoger dan vorige jaren. Van 4 naar 6. 9 en 8 vorige jaren.

**Djoeke**; Mp week. Het is veel in vergelijking met de kerstweek. Waarom?

**Tomas**: Ik had dat gedaan omdat de vorige mp week 2 jaar terug 600 euro kostte. De kerstweek is dit jaar zonder boot.

**Jochem**: Waarom wordt er in begroot voor afgelaste weekenden?

**Odet**: Het is geen streven. Er gaan sowieso weekenden afgelast worden. Dat willen we niet riskeren.

### geschorst 21:01

pauze

### weer geopend: 21:17

# Begroting Fiscus

**Odet**: We gaan verder met de verga: begroting fiscus.

**Thijs**: Wat leuk dat jullie er allemaal zijn. Dit is mijn voorstel.

Jullie hebben kunnen lezen wat is gestuurd.

Tomas geeft 300 euro minder uit dan wat hij heeft begroot. We weten ons precieze ledenaantal dus 2 leden meer dus 90 euro extra. Alles wat geel is is anders.

Vragen?

**Richard**: Hardloop commissie, op 6 november gaan de inschrijvingen van de BATA open.

**Karim**: Geld bij de OC, Is dat voor strippen?

**Thijs**: Ja.

**Tomas**: Dat houden we bij.

**Thijs**: We hebben geld over dus we geven de dws subsidie.

**Odet**: Daar wil ik wat aan toevoegen. Daar is vorig jaar een eenmalig potje voor in begroot. Dus dit was eenmalig en we weten niet of dat vaker komt. Maar er is ruimte in de begroting. Vorig jaar heeft het bestuur winst gemaakt, ook al wilden ze verlies maken. Over de DWS-week komt zo een slide.

**Djoeke**: Extra geld voor de alpencamping want het staat open voor alle leden?

**Odet**: Daar hebben we over nagedacht.

**Thijs**: Ja, of misschien een extra weekend. Maar daar kan over worden gestemd.

**Vera**: Jullie zeggen er over na te hebben gedacht, maar waarom hebben jullie er dan toch voor gekozen?

**Odet**: DWS is een nieuwe tak in de klimsport en we willen die graag stimuleren want we zijn een klimvereniging.

**Jochem**: Inplaats van dws, kun je niet een omgekeerd bikkelweekend organiseren?

**Patrick**: Als je dat wilt moet je naar de mp week in Monther.

**Jochem**: Het is wel veel geld.

**Tomas**: Het sluit wel aan bij de bedragen die andere klimvakanties krijgen.

**Karim**: Dit is een klimactiviteit. Het is 10% van alle klimmandagen. Daar vind ik 1000 euro heel goed besteed. De groep kan hopelijk groter volgend jaar.

**Djoeke**: Alpenweekend: 700 euro. Het is al heel lang niet doorgegaan. Nu hebben jullie er 300 euro neergezet. En niet bij een andere Alpen activiteit. Waarom?

**Odet**: Dit is in overleg met de commissie zo begroot. Wij willen het wel graag proberen om te organiseren.

**Thijs**: 700 euro is naar aanleiding van een jaar waar het niet was doorgegaan.

**Jordi**: Het is lang niet doorgegaan maar het is een relatief dure klimactiviteit. De kosten van het weekend zijn duur omdat reizen duur is. Goed als het doorgaat maar het gaat al jaren niet door. Dubieus om te begroten. Als je het niet begroot is dat misschien een verkeerd signaal.

**Thijs**: Ik heb er met Jesse over gebeld en hij zei dat ze het wel gingen proberen.

**Odet**: Over een andere alpen activiteit, Daar zijn wij niet aan toegekomen om te bedenken. maar we kunnen het wel in iets alpiene steken

**Tomas**: In principe wordt het door de commissie georganiseerd, als ze iets anders willen doen kunnen ze dat voorstellen.

#### Utrecht Freyr

**Patrick**: Waarom Utrecht Freyr geen geld? Het is een USAC activiteit.

**Thijs**: Er gaat geld van het Ufonds gaat heen. Niet vanuit de usac. Ze spelen met die begroting op 0.

**Heleen**: Het is een intersaciale activiteit.

**Patrick**: De NSAC verwacht dat de USAC zelf hun leden subsidieert. Wat nu niet zo blijkt.

**Jordi**: Het is een klimactiviteit. Dus er zou wel geld naartoe mogen.

**Heleen**: 600 euro van ufonds.

**Jordi**: Jammer voor super enthousiaste usaccers. Het is ver fietsen en dan ook nog betalen.

**Djoeke**: Dan moeten we ook garanderen dat het geld alleen naar de usaccers gaat.

**Patrick**: Ja

**Djoeke**: De NSAC heeft veel geld.

**Patrick**: De nsac kan alleen geld geven aan intersacciaale events geven. 450 euro vorig jaar. symbolisch 100 euro

**Jordi**: Voorstel: De 300 euro van alpenweekend naar utrecht-freyr.

#### Alpenweekend

**Thijs**: Er vanuit gaan dat Alpenweekend niet door gaat.

**Rieke**; De alpine commissie kan wel zeggen dat ze het gaan proberen maar ze krijgen 300 euro en is het het dan wel waard om het te organiseren, waarom dan niet in een activiteit steken in een goedlopende activiteit of in de alpencamping. Dus een gedegen plan in plaats van zomaar proberen.

**Tomas**: Daar hebben we over nagedacht maar de usac heeft wel baat bij alpen activiteiten.

We willen het stimuleren om te laten zien dat we alpine activiteiten belangrijk vinden.

**Thijs**: Ik zie dit als een laatste kans.

**Rieke**: Als het zo ook maar gezien wordt door de commissie.

**Tanya**: Als de alpenweekend niet door gaat wat doen we dan met dat geld?

**Odet**: Daar kan bij de hALV nog bestemming voor worden gekozen.

**Vera**: Je kan aan de commissie voordragen dat ze voor de halv een plan moeten bedenken.

**Thijs**: Goed idee.

**Iskander**: Nu worden er zomaar bedragen opgegooid. Wat zijn de waarde van de activiteiten. Is er een bedrag per klimdag per persoon?

**Yulan**: Deze activiteiten verschillen ook per publiek, je kan zeggen dat het naar een klein deel van de leden gaat. Maar het is wel een grote target groep en daardoor brede activiteiten.

**Odet**: Dat is lastig te vergelijken.

**Tomas**: De inschatting van bedragen gebeurt uit ervaringen.

**Richard**: Er is geen tegengeluid vanuit de zaal dus kunnen we toch wat begroten?

**Vera**: Die 200 voor Utrecht-Freyr euro komt voor mij uit de lucht vallen. Waarom?

**Diede**: Als je duidelijk een reden geeft voor een bepaald bedrag. Als ze een plan bij de halv hebben, kunnen ze dan nog geld vragen.

**Thijs**: Ik ben tegen 200 euro er nu in steken, want we zitten aan onze lage kant van gezond vermogen.

**Patrick**: Goed punt Diede. Het komt uiteindelijk uit de deelnemersprijs. Er gaat nu evenveel naar usac als naar intersacciaale leden.

**Jochem**: Als je geld van de nsac wilt moet je het vanuit de nsac organiseren.

**Odet:** De verhouding usaccers en niet usaccers is evenredig.

**Rieke**: Algemeen punt. Er wordt niet per commissie gevraagd waar het geld voor wordt gebruikt. Niet alle commissies hebben begrotingen.

**Odet**: Jawel, r worden begrotingen gemaakt.

**Patrick:** Er klinkt alsof er niet mensen tegen zijn, het idee voor het idee klopt met de verhouding. De organisatie kan beroep doen op subsidie over de verhouding usac en saccers.

We gaan ons best doen

**Vera**: Bij het lentefestival gaf de NSAC 5 euro subsidie voor idere intersacciaal lid.

**Patrick**: Dat is veranderd dit jaar.

**Karim**: Je kan kijken naar het vorige UF wat de verhouding was. Ben het er mee eens om de usaccers die meedoen geld te geven.

**Odet**: Ik wil dan voorstellen dat we wel op papier willen zien qua verhoudingen usac en andere saccers. Op de hALV.

**Patrick**: Top dankjewel!

#### Alpencamping

**Rieke**: Over de alpencamping, groeit dat bedrag mee? Of is dat een inschatting?

**Thijs**: Er is evenveel begroot. Het bedrag staat vast. De standaard is 2500 euro. Maar goed punt want er komen meer leden dus wel iets waar naar gekeken kan worden

**Jordi**: Niks staat vast. Het is heel makkelijk om terug te kijken. Je kan altijd je eigen plan trekken. Je beslissing hoeft niet te zijn omdat het altijd zo gaat.

**Thijs**: jarik zei dat het zo gaat maar niet nagedacht om dat te veranderen. Ik weet niet of het gek is maar we kunnen kijken wat er voor de halv niet doorgaat en dan geld naar de alpencamping gooien.

**Rieke**: Het is niet nodig dat door de populariteit de alpencamping ook duurder wordt.

**Heleen**: Stickers begroot?

**Thijs**: We willen lustrum stickers en een eigen sticker.

**Odet**: Bij de hALV kan je een sticker halen.

**Karim**: Materiaal; In mijn jaar heb ik moeite gehad met uitgeven. Waar gaat die 800 euro echt heen?

**Madelief**: Begroting in drive dan praten?

**Richard**: Wat gaat er naar de website?

**Thijs**: Kosten 2fa.

#### Materiaalhok

**Yulan**: Kan het materiaalhok van het stuntteam goedkoper?

**Thijs**: Goeie vraag. Het kan misschien goedkoper als je het opzegt en daarna weer afsluit.

**Heleen**: Daar zijn we mee bezig. Maar we kunnen nog nergens anders heen.

**Karim**: Heeft iemand een eigen berging?

**Heleen**: als iemand dat heeft sure. verzekerd. maar als iemand een berging heeft.

**Jordi**: Zijn de kosten voor de website nodig?

**Richard**: Ja.

**Jordi**: Veel geld .

**Richard**: Niet veel geld voor privacy.

**Odet**: Het geld is nodig.

#### Reservering 100 jarig lustrum

**Heleen**: Jullie hebben geen plan voor het geld dat jullie reserveren voor het 100 jarig lustrum. Dat moet er wel bij.

**Odet**: Wist ik niet.

**Diede**: Boeie 90% van die leden gaan niet meer actief zijn.

**Heleen**: Toen wij het potje opstarten is er bij beslist dat je er alleen geld in kan stoppen als je ook een plan hebt. is opgestart. Daar is ook nog geen document voor.

**Liselore**: Goed punt, daar gaan we bij wissel naar kijken

**Jordi**: Er was vorige jaren veel geld over. Maar als er niet veel geld over is dan hoeft het niet gereserveerd te worden. Beetje gek om te zien dat het elk jaar wordt gedaan.

**Odet**: Ja, dat wisten we niet.

**Thijs**: Kan ook naar Utrecht Freyr.

**Patrick**: Zullen we stemmen?

**Heleen**: ik ben voor het eruit halen. Dan bij de hALV erin doen als jullie wel een plan hebben.

**Vera**: Er is al 5000 euro dus nu ook nog 950 dat geen bestemming heeft. Dus dan gewoon in het eigen vermogen.

**Casper**: Is het raar om het eruit te halen en dan de helft in de alpencamping te gooien?

**Odet**: Ja maar dan komen we in de plus.

**Richard**: Dan volgend jaar ook in de alpencamping? En dan is er volgend jaar ook geen geld uit dit potje.

**Rieke**: Er is wel leuk als er een knalfuif komt als USAC 100 jaar is maar 950 euro is wel veel geld dus kunnen we het niet ergens anders in stoppen. Straks zit je met 9000 euro in dat jaar en daar moet dan wel een heel grote knalfuif uitkomen.

**Odet**: Hoor ik van jou een voorstel om een deel van het geld erin te houden en de helft eruit te halen.

**Rieke**: Eigenlijk wel als het maar niet zo belachelijk veel geld is.

**Patrick**: We willen niet overhaast een beslissing maken. We kunnen het geld terugstorten in het eigen vermogen en later een keuze maken.

**Odet:** Als we het voor een deel wel in de alpencamping steken. Je gaat snel zien wat het voordeel is. En het is waar veel usaccers van profiteren.

**Jochem**: Zullen we keuzes gaan maken want we hebben nu 4 punten en ik zou nu tegen de hele begroting stemmen.

**Odet**: Het plan van utrecht freyr zouden we wel willen zien.

**Jochem**: Er zijn nog onduidelijkheden in de begroting. Het lijkt me handig om iets te kiezen.

**Odet**: Er is wel een plan voor wat met dat potje gaat gebeuren.

**Jochem**: Vindt je niet dat we er over moeten stemmen.

**Karim**: Ik wil opmerken dat we niet zomaar 950 kunnen wegstemmen. De leden gaan akkoord en dan hebben jullie 500 euro marge.

**Noel**: Dat is niet waar.

**Diede**: Iedereen heeft een kans om naar de alv te komen. Je kan post leveren of iemand machtigen. Er is ruimte om alles te gaan veranderen met geld wat je wilt en als de alv er mee instemt is dat hoe het is. Goed puntje jochem, het is niet duidelijk wat de verandering nu is. Het lijkt me handig om terug te gaan.

**Noel**: bestuur heeft 500 euro bestuursvrijheid.

**Diede** : 500 vrij en 20% vrijheid

**Odet**: We gaan dadelijk samenvatten wat er over de begroting is gezegd en dan gaan we 5 minuten in beraad, we gaan dan een wijziging in de begroting presenteren en dan gaan we stemmen.

#### NSKB

**Djoeke**: geen geld voor NSKB?

**Thijs:** Leuk dat je het vraagt. Jarik dacht inderdaad dat er geen geld naartoe hoefde maar in vorige begrotingen van nsk’s was er wel geld van de usac naar toe gegaan. En we hebben met de NSAC besproken dat het gebruikelijk is dat de organiserende sac geld geeft. Dus er moet wel geld van ons heen.

**Noel**: Zullen we de stemming uitstellen tot na de dws discussie. En dan duidelijk hebben waar we over stemmen en wat jullie meenemen.

**Diede**: Uit de HR: Er is 20% begrotingspost zonder goedkeuring van de ALV.

**Thijs**: Het is niet duidelijk of er subsidie gaat naar Utrecht-freyr vanuit de usac. De conclusie is dat de begroting vanuit de commissie evenredig compensatie op usac en sac leden heeft.

**Diede**: Ik zou niet proberen om extreem in proportie te blijven. Dat is heel moeilijk haalbaar. We zijn dezelfde club.

**Jochem**: Het is raar als de NSAC subsidie alleen naar andere sac leden gaat. Daar kunnen we een beetje schappelijk in zijn.

**Patrick**: Je kan een realistische verwachting maken. 2 intersacciale deelnemers betekent geen subsidie.

**Jochem**: Je kan kijken naar het uiteindelijke subsidiebedrag per deelnemer.

**Patrick**: De NSAC heeft eigen belang. Usaccers krijgen subsidie van USAC.

**Heleen**: Je snijdt je in de vingers als je echt evenredige subsidie wil.

**Odet**: we kunnen concluderen dat we in overleg met de commissie gaan en er wel geld heen gaat en dat met de hALV presenteren.

**Thijs**: En naar de alpencamping meer geld want het wordt populairder, dit kan uit de reservering 100 jarig lustrum.

En het klimweekend is al lang niet doorgegaan. 300 euro is misschien te weinig om het te realiseren.

**Rieke**: Dit zijn plannen voor de halv.

**Thijs**: We moeten nog kijken naar de materiaal begroting. Over reservering van het 100 jarige lustrum daar geen geld heen zonder plan. Dus nu geen geld voor in te begroten.

**Nils**: 95 euro.

**Odet**: Met dit willen we zo een wijziging doorbrengen. Vragen?

**Heleen**: stemmen?

**Diede**: We willen een plan met getallen en dan stemmen.

**Patrick**: Dws komt daar ook nog tussen.

**Djoeke**: Komt de materiaal begroting in de drive?

**Odet**: We gaan hem ook nog presenteren.

**Diede**: Zullen we de dws discussie doen voor het stemmen?

**Odet**: Ja prima.

**Thijs**: Over onze baten. We hebben meer leden.

# DWS Discussie

**Odet**: Door ruimte in de begroting is er wel geld voor dws. Afgelopen jaar is de eerste dws-week geweest. Voor ons als usac en klimwereld is het redelijk nieuw. Dat brengt risico's met zich mee. Dat is leuk want we zijn pioniers maar alpineren is ook gevaarlijk. We zijn wat minder op de hoogte van alle risico’s. Er komt in 2024 een dws week. Vorig jaar op de halv werd er gestemd over dws. Toen was er een plan gepresenteerd. We willen voorstellen dat de dws weer een plan presenteren en daar streng op wordt gewaarborgd: strengere controle, schriftelijke evaluatie, infoavond, valtraining, ehbo'ers en reddingszwemmers. Stel je voor aan het begin van de zomer dat aan het begin van de zomer deze eisen niet zijn gehaald, dan gaat deze reis niet door.

**Vera**: grootste probleem, we hebben zelf de kennis niet en we kunnen het niet beoordelen. Zijn er plannen voor externe info?

**Odet**: Ja dit willen we overleggen met de commissie.

**Yulan**: Vorig jaar was dit ook een discussie. Er bleek geen gids te zijn. Goed lijstje. Goede evaluatie.

**Tomas**: We willen de evaluatie van vorige dws.

**Karim**: Die is er, die kunnen we delen.

**Noël:** Ik vind het knap om een nieuwe activiteit op te zetten, goed lijstje. Wat is er afgelopen dws gebeurd aan preventie. Wat is er gebeurd qua incidenten? Waarom strenger?

**Odet**: Commissie kan antwoord geven.

**Olivier**: Preventie; altijd mensen in het water. Plekken waar kust moeilijk bereikbaar is er altijd een boot, 2 zelfs. We gaan strenger letten op infoavond en valtraining. Die zijn niet doorgegaan. Wij zijn daar misschien te lax in geweest. Je kan niet mee als je die mist.

**Karim**: We hebben pas bij de halv te horen gekregen dat het door mocht gaan. Daardoor konden we pas een infoavond maken tegen het einde van het collegejaar. Als je dan een datumprikker stuurt is het lastig.

**Odet**: Hoe kunnen we het beter doen?

**Karim**: Meer tijd

**Patrick**: De evaluatie had meer zijn plaats vorige week. Nu niet nodig om op in te gaan.

**Jochem**: Als we doorgaan, wat waren de incidenten? dan weten we de risico's.

**Olivier**: Klaplong, 2 dagen op de IC. Een redelijk hoge klif sprong, een gescheurde knieband.

**Noel**: Hoe willen we met de vereniging omgaan?

**Olivier**: Hier kunnen we mee voortborduren.

**Odet**: Dit moet niet ten koste gaan van gezondheid.

**Olivier**: Met dit lijstje kan het veiliger.

**Diede**: Incidenten eerst en dan lijstje. Risico in kaart brengen. Het is vet dat usac dit doet. Terugkomend op Vera. Zoek een kennis persoon. Bij de nkbv iemand vragen over veiligheid in het algemeen. Hoe zit dit juridisch?

**Yulan**: Daar ben ik achter aan gegaan, De usac is niet aansprakelijk

**Jordi**: Ik vind het cool. Dit was de eerste leerschool. Waar ligt het risico en wie is verantwoordelijk?

**Yulan**: Dat ligt bij de deelnemers zelf. Je bent daar in principe zelf op verzekert. Betreft incidenten. We hebben mensen niet in het diepe gegooid. De reden dat we dit meer willen oppakken is omdat we de risico's bij de deelnemers hebben gelegd.

**Noel**: Dagverantwoordelijke?

**Odet**: Concrete plannen gaan we met de commissie maken en met ze in overleg.

**Jochem**: Wil je dit wel als vereniging? We alpineren ook als usac. Denk er goed over na.

# Materiaal Begroting

**Djoeke**: Je totalen kloppen niet met wat er in de fiscus begroting staat.

**Thijs**: Dat zullen we zo aanpassen.

**Madelief**: Vragen?

**Richard**: Er is minder nieuw materiaal. En toch meer geld dan vorige jaren.

**Madelief**: Misschien omdat er dit jaar meer vervangen moet worden.

**Richard**: Hoe weet je dat?

**Madelief**: Dat staat allemaal in de begroting.

**Diede**: Is er een inventaris wat uitgebreid wordt?

**Madelief**: Ja, wat ik net heb gezegd.

**Diede**: Wat is camping materiaal. Branders enzo. Specifieke dingen?

**Madelief**: Klein brandertje voor glutenvrij en nog een perco. Maar vindt dat misschien onnodig.

**Diede**: Zorg dat de oplossing dezelfde gasfles heeft.

**Jordi:** Fancy bier dingetje maken.

**Odet**: Oké, de begroting is aangepast. Nu schorsen en dan stemmen over de begroting.

#### geschorst: 22:49

#### weer open 22:54

# Aanpassing Begroting

**Odet**: Bedankt voor deze extra pauze. 950 voor lustrum is veel en we waren er niet van op de hoogte dat dat er niet bij hoorde. We willen het wel naar doelen laten gaan waar usaccers profijt van hebben. We passen onze begroting aan.

lustrum potje: 95 euro. Hierdoor komt geld vrij. Vrijmaken voor utrecht freyr 200 euro. Dit is een inschatting. Dit zal niet gaan over waar elk lid vandaan komt. 500 euro extra naar de alpencamping. Dit omdat heel veel usaccers er baat bij hebben. Prijzen bleken te stijgen. Als er geld heen kan dan vinden we het mooi dat het kan. 155 euro blijft over. Dit laten we terug vloeien in de vereniging. De 100 euro van madelief. Dat stond niet duidelijk in de begroting, maar dat was voor 100 euro voor tough tags zelf. Betalen we voor het materiaal van de usac.

**Jochem**: 200 euro voor de usac. Is dat specifiek om de deelnemersprijs van de usaccers te verlagen?

**Odet**; Hier gaan we het met de commissie over hebben.

**Jordi**: Dws?

**Odet**: Daar is 400 euro voor begroot. Daar hebben we eisen voor. Hier hebben we al een plan voor gepresenteerd.

**Rieke**: Het is 600 euro minder dan vorig jaar. Hoe realistisch acht de commissie het? gecorrigeerd door deelname prijs.

**Karim**: We willen meer aanspraak maken op andere subsidies en fondsen.

**Oliver**: Het kan goedkoper.

**Odet**: Zijn er verder nog vragen?

**Thijs** : stemmen?

# Stemmingen

#### Kascomadvies

**Diede**: Het zag er netjes uit. Er zijn een paar dingen uit de begroting gehaald. Maar die waren misschien persoonlijk. Het zag er erg degelijk uit. Positief stemadvies.

#### Begroting fiscus en HSHG

Stemmingsuitslag:

Voor: 34

Tegen: 1

Onthouding: 0

**Odet**: Aangenomen

# Kerstweek

**Odet**: we zijn nog niet klaar. Kerstweek!

We gaan bekendmaken waar we heen gaan.

**Tomas**: We gaan naar de calanques, We zijn daar 4 jaar voor het laatst geweest. Lekker warm en lekker dichtbij. +- 18 mensen. SKI-MP is Lukas schenk. De jongste ski-mp . De inschrijvingen gaan volgende week open.

**Djoeke**: Iv verplicht?

**Tomas**: ja

**Tanya**: Kan je je bij voorbaat inschrijven als je IV nog niet hebt.

**Patrick**: Als je het niet haalt wordt je vervangen.

**Karim**: Anders her-examen. Anders ergens anders halen.

**Tanya**: Inschrijven voor de kerstweek mag al zonder iv?

**Monty**: Hoelang zijn de inschrijvingen open?

**Liselore**: Dat weten we als ze open gaan.

**Richard**: Niet meer mensen?

**Tomas**: Nee, het is nog niet zeker qua kader toestand. We vonden het leuk als bestuur om met 18 mensen te gaan. En de 2e kerstweek is ook afgeschoten omdat er al veel eigen initiatief is.

# WVTTK

*Er kwam verder niets ter tafel.*

# Rondvraag

**Vera**: Wat is er gebeurd met het USAC-relikwie dat open is gemaakt?

**Odet**: Er moesten ook vanille rondos in.

**Vera**: Kunnen we jullie royeren?

**Monty**: Waar is de relikiwi?

**Thijs**: Waar is de relikiwi? hier is de relikiwi!

**Bjorn**: 11 uur was toch een strikte deadline?

**Odet:** betrapt.

**Patrick**: Wat worden jullie hoogtepunten volgend jaar?

**Madelief**: zomer hoger dan kerstweek. 3600 m

**Thijs**: 1500 meter klimmen, berg van 1700 meter

**Odet**: 1900

**Erben:** Meer dan 4000

**Liselore:** Ook 4000

**Tomas:** 100 meter meer dan vorig jaar dus 3600.

**Noel:** Mag ik jullie ook veel plezier wensen?

**Jordi**: leuke bloesjes, waar komen die vandaan?

**Thijs:** Dressme.

**Jordi**: Waarom?

**Thijs:** Ik vind het leuk dat je het vraagt. We gaan voor betere borrels en meer studentikoos.

# Afsluiting

**Odet**: bedankt voor het komen.

*Odet sluit de ALV om: 23:23*

**Julien:** De contributie zal omhoog gaan van 40 naar 45 euro, dit wordt later verder besproken. De Lente-instroom was gestart door bestuur 93 en wij gaan in de lente hier mee verder.

Dan duurzaamheid, daar gaat Yu-Lan later nog over verder. Voor eerstejaars willen we materiaal kopen, gezien veel eerstejaars maar 1 jaar blijven hangen. We willen harde bekers aanschaffen, zodat we niet afhankelijk zijn van plastic wegwerpbekers. Jarik gaat zo nog meer vertellen over Triodos.

De USAPP is heel mooi gestart door bestuur 92, wat tijdens Corona erg goed werkte. Wij overwegen echter om deze te stoppen. Voor een alternatief zouden we graag jullie input ontvangen en wij komen later met twee voorstelllen.

Verder hebben we nog de “Gouden …”. We hebben welgeteld 3 ereleden en momenteel is het onmogelijk de status van erelid te bereiken.

**Lise:** Kan wel. Als wij ervoor zijn dat iemand erelid wordt, kan de vereniging iemand aandragen. Maar ik vind het idee heel erg leuk.

**Julien:** Dan hebben wij misinformatie gehad. Wij willen een kleinere stap voor als je wel een goede maar kleinere inzet hebt gegeven. Een gouden pikkel van 500 euro is te duur.  
**Frits:** We hebben nog witte pikkels.

**Julien:** Voor ereleden is dit een gouden mephaak.

**Noel:** Even tussendoor. Komen plastic bekers nog in de fiscusbespreking terug?

**Jarik:** We hebben gekeken naar harde bekers met bedrukking, dat is te duur. Zonder bedrukking zou het neerkomen op tussen de veertige en tachtig cent per beker, in totaal ongeveer 300 euro.  
**Frits:** Wie gaat de bekers beheren en afwassen?

**Julien:** Ze komen op de Pnyx.

**Noel:** Feesten hebben altijd met hardcups gewerkt, dat gaat goed.

**Diede:** Afwascommissie.

**Frits:** Alle studenten die niet in een commissie zitten en niet uit Utrecht komen in de afwascommissie.

**Julien:** Wie wil zich aanmelden voor de afwascommissie?

**Friso:** Alleen als ik dan zo’n Gouden … krijg.

**Julien:** De invulling aan wat de Gouden … precies is volgt later.

**Praeses Beleid**

*Contact externen* **Julien:** We zijn benaderd door UBoulder en het contact is warm. Er komt een gedeeld feest en wedstrijd. Dit zal niet alleen bestaan uit boulderen, maar ook andere onderdelen. Dan iets serieuzer. De onderhandelingen met de Klimmuur komen eraan. Het contract van Lise’s bestuur komt tot zijn einde, dus er komt een nieuwe.  
**Lise:** Dat gaat geld kosten.  
**Julien:** Wat bestuur 90 heel goed heeft gedaan is een contract van 4 jaar afsluiten zonder prijsstijging. We zitten nu in moeilijkere economische tijden. Ze zijn echter blij met ons. Entreeprijs wordt waarschijnlijk hoger. Kosten voor de Klimmuur worden hoger en een contract voor 4 jaar wordt misschien ook niet mogelijk.  
**Jordi:** Loopt het contract in jullie bestuursjaar af?  
**Julien:** Hij loopt op 1 januari 2023 af.  
**Lise:** De kans dat de prijs voor ons als leden omhoog gaat zit er ook in.  
  
*Sociale veiligheid*

**Julien:** Voor kader komt er een VOG (verklaring omtrent gedrag). Voor het kader zijn zorgen onnodig, het bulk van het werk ligt aan onze kant. Jullie krijgen alleen een mailtje ter bevestiging dat je kadert.  
**Lise:** Hoeveel werk kost het jullie?  
**Julien:** Via NOC\*NSF moeten we gegevens invullen, wat ook samen gaat met de NKBV. We moeten dus alleen gegevens aanleveren die we al hebben.  
**Lise:** Met Freek heb ik besloten dat kader misschien niet de doelgroep is voor een VOG. ALs het voor jullie weinig werk is, sta ik er wel achter.  
**Diede:** Ik denk dat het wel belangrijk is. Vanwege verschillende machtsstructuren en misbruik. Verschil tussen kader en leden. Dit is goed.  
**Noel:** Deze machtsstructuren bestaan inderdaad, dat vereist aandacht, maar ik weet niet of een VOG dat zal verhelpen. Hoe doen jullie dat met kader voor de NKBV?  
**Julien:** Als kader voor de NKBV ben je vrijwilliger.  
**Lise:** Dat wordt via de regio aangevraagd. Als diegene niet bij een regio is aangesloten kan het gebeuren dat die niet een VOG heeft. Dus als iemand meegaat met de kerstweek kun je zeggen: Je mag mee als je een VOG laat zien.  
**Julien:** We zullen dus gaan kijken naar hoe dit zit met externen.  
**Karim:** Wil je dit ook invoeren voor andere plekken van prominentie? Bestuur bijvoorbeeld?  
**Julien:** Niet over nagedacht, maar wel een goed punt. Een VOG gaat verder dan jongeren en sociaal gedrag. Ook fiscaliteit nemen we mee. Dan een gedragscode. We hanteren momenteel al die van NOC\*NSF, maar misschien is het beter om een gedragscode te hebben die past bij de USAC en haar tradities.  
**Lise:** Neem hierover contact op met andere SACs

**Lauke:** Ik begrijp waarom de VOG er moet zijn, maar de grootste schurken kunnen met gemak een VOG krijgen. Gedragscode moet het gross van het gewicht hebben. Zorg dat er consequenties aan zitten.  
**Julien:** Meer voor onszelf, die gedragscode met consequenties is iets om over na te denken.  
**Friso:** Afwasdienst voor die plastic bekers.  
**Jeroen:** Houd je dan wel kader over?

*MBO-studenten***Julien:** Noel had ons met bestuur 93 opgegeven voor een pilot. 17 MBO-studenten waren bij de UIT en er zijn er 0 bij de USAC gekomen. We willen ons blijven openstellen door contact te onderhouden met gemeente en UIT-commissie. Hoe betrekken we ze in onze vereniging?  
**Lise:** Kunnen we dan ook zorgen dat MBO-studenten kunnen stemmen?

**Noel:** Binnen de pilot mogen ze stemmen.  
**Diede:** Maar niet binnen het huidige HR.  
**Noel:** Dan moeten we dat wijzigen.  
**Lise:** Als volwaardig lid zou je moeten kunnen stemmen. Schaf het HR maar gewoon af.  
**Noel:** Het staat in het HR vanwege subsidieregels, maar dat mag binnen de pilot wel. Maar pas op met veranderen HR en mogelijk beëindigen van de pilot, dat kan financiële gevolgen hebben.  
**Heleen:** Waarom wil je MBO-studenten toelaten?  
**Julien:** MBO-studenten worden vaak geweigerd. In naam zijn het studenten, maar zo voelen ze zich niet. We willen naar elkaar toegroeien. De kloof tussen praktisch en theoretisch opgeleid dichten.  
**Heleen:** Dit heeft praktische gevolgen voor de vereniging met betrekking tot maar 70 eerstjeaars toestaan en alcohol schenken.   
**Lise:** Het wordt erg lastig.

**Atze:** Wordt je nu geweigerd als je geen 18 bent?  
**Julien:** Nee.  
**Atze/Friso:** Alcoholcontrole moet je nu dus eigenlijk ook al doen.  
**Diede:** Bij de intro is het al wel vaker gebeurd dat er 17-jarigen waren en we hebben met hen zelf afgesproken dat ze geen alcohol krijgen. Misschien werken met een bandje.  
**Aart:** Iedereen die 18 is brandmerken.  
**Julien:** We gaan praktische en sociale overwegingen meenemen.  
**Jeroen:** Wil je ook actief werven voor MBO-studenten, of neem je ze alleen aan als ze dat willen?  
**Julien:** Achter een pilot aangaan is actief werven. We maken reclame voor studenten, dus ook voor MBO-studenten.  
**Lise:** Moeten we dan ook naar Amersfoort kijken?  
**Julien:** We moeten kijken hoe breed we dit nemen.  
**Jordi:** Ik sta hier achter. Moet er mee worden gewogen hoe mensen in de vereniging er over denken? Nu hoor je alleen mensen die er specifiek iets over willen zeggen.  
**Lise:** Voor mensen die geïnteresseerd zijn in dit soort beslissingen kunnen ze juist naar een ALV als deze komen.  
**Diede:** Afgelopen jaar zijn ze 1 jaar toegelaten. Er moet een concreet voorstel komen om het er serieuzer over te hebben.  
**Julien:** Meenemen naar de HALV.

**Vice Praeses Beleid**

**Saar:** Ik wil de structuur binnen commissies verduidelijk door een voorzitter en fiscus te hebben. In lijn met Jonna’s beleid wil ik op de website formulieren voor declarties en promo, zodat commissies zelfstandiger kunnen worden. Ik ga samen met Jarik een documentje maken voor subsidieaanvragen.  
**Jordi:** Die pagina voor declaraties bstaat al.  
**Lise:** Laten we die dan verbeteren!  
**Saar:** Ik wil streven naar een mix van jaarlagen in commissies zodat ze niet allemaal in een keer uitstromen. Mentorouders kunnen hun kinderen meer enthousiasmeren voor commissies. Er zijn ook commissies met veel leden maar zonder activiteit. De techniektraincommissie werd op een kraampje goed bezocht. Dit kunnen we sporadisch weer gaan doen. Deze commissie heeft veel leden, o.a. Jarik, dus we moeten kijken wie van hen ook echt trainingen willen geven. De DWS-commissie is samen met de festival commissie ontstaan vanuit de grote plannen pot. Deep water solo’en is complexer vanwege de veiligheid en nieuw terrein. Ik wil erbij helpen dat dit wel op een veilige manier kan doorgaan. Olivier vertelt later nog meer hierover. De routebouwcommissie is ook erg groot, maar het contact met Kalymnos verloopt stroef door hun hoofdroutebouwer Ralph. Jonna heeft vaak geprobeerd contact te leggen, maar dit ging moeilijk. We zijn wel ook in contact met Jorn, maar dan moeten we voornamelijk op de Klimmuur bouwen.  
**Lise:** Er is een routebouwopleiding. We kunnen ook vanuit de USAC dat gaan betalen. Voor techniektraining: misschien dat mensen nu geen training willen geven omdat ze er niks voor krijgen. Voor kader krijg je strippen en drankjes. Misschien moet je eens met hen om de tafel om te kijken wat zij willen.  
**Heleen:** Voor techniektraining krijg je wel ook al een strip.  
**Lise:** Wat hebben ze nodig?  
**Friso:** Jarik krijgt een gouden pikkel.  
**Saar:** Routebouwopleiding kost veel geld en dan krijg je maar 1 persoon waar de hele USAC het dan van moet leren.  
**Heleen:** Bij de Klimmuur kun je voor 40 euro meedoen aan een opleiding. En voor Ralph is het misschien een goed idee gewoon naar Kalymnos te gaan als ze het drytoolen opzetten.  
**Lise:** Maar dan ben je geen hoofdroutebouwer.  
**Julien:** We nemen het mee. We kijken ook al naar de NKBV voor het NSK Drytoolen, zodat we weer met Ralph om tafel kunnen gaan zitten.  
**Diede:** Contact met Olympos door de jaren heen verslechterd. Bij de USAC hadden we een pool van actieve routebouwers, maar die zijn hierdoor afgeknapt. Heel veel frustraties, maar niemand weet hoe dit te fixen. Kijk misschien bij de leidinggevende van Ralph.  
**Karim:** Ja, Ralph verzaakt, kijk bij zijn baas.  
**Diede:** Dit zeggen mensen over Ralph en andersom. Goed dat je bezig gaat met de techniektraining. Belangrijk voor binding eerstejaars.  
**Nienke:** In hoeverre hebben jullie al bij andere SACs gekeken hoe ze de techniektraining daar geven?  
**Saar:** Alleen bij Ibex.  
**Nienke:** Ik heb hiervoor bij de TSAC gezeten en daar was wekelijks training op drie niveaus. Dat werkte goed voor de beginnende klimmer.  
**Yu-Lan**: Contact met TSAC gehad en we overwegen het en gaan ernaar kijken.  
**Karim:** Vorig bestuur wilde dat de USAC een vliegvrije vereniging wilde zijn. Hoe staan jullie daarin?  
**Yu-Lan:** We willen vliegvrij doorzetten.  
**Friso:** Als alle gletsjers smelten moeten we toch naar Nepal.  
**Saar:** Ook wil ik lezingen organiseren over o.a. de behakingscommissie, routebouwcommissie, duurzaamheid, Clean Climber en ik sta nog open voor ideeën.

**Ab-Actis Beleid**

**Richard:** De website is vaak niet up-to-date, dat wil ik fixen. Met de nieuwsbrief wil ik meer mensen naar de website leiden met verdieping. Op die manier wil ik een archief maken van activiteiten zodat mensen kunnen terugkijken.  
Verder wil ik de ledenadministratie verder automatiseren.  
*Richard legt de resultaten uit de dia uit.***Richard:** Het is er ernstig aan toe binnen de USAC. We hebben meer boulderaars dan Alpinisten.

**Karim:** Als je hulp nodig hebt met de ledenadministratie, kan ik daarmee helpen.  
**Richard:** Dat is erg fijn.

**Fiscus Beleid**

*Overstappen bank* **Jarik:** We willen overstappn naar Triodos en hebben het uitgezocht. Het is waarschijnlijk mogelijk. Één klein puntje over of we ons incassocontract kunnen meenemen. Dit is niet in beton gegoten, maar waarschijnlijk kan dit en waarschijnlijk is het goedkoper. Bij de ING betaal je 9 cent per keer dat je op de rekening kijkt.  
**Noel:** Wat waren de kosten voor op de rekening kijken vorig jaar?

**Jarik:** Truusje heeft 1300 keer op de rekening gekeken, wat ons dus 120 euro heeft gekost.  
**Lise:** Dat is al een reden om over te stappen. Maar duurzaamheid is ook leuk.  
**Jarik:** Verder verandert er niet veel. Je hoeft alleen een mailtje te sturen dat we ons rekeningnummer hebben verandert en een jaar lang worden rekeningen automatisch doorgestuurd.  
**Aart:** En het incassocontract?  
**Jarik:** Starterscontract is 5000 per jaar. Dat kan nog veranderen als je incassocontract van huidige bank aanlevert. Het kan zijn dat het hierop stukloopt, want het is een vereiste dat we ons huidige incassocontract kunnen meenemen om te kunnen overstappen. Als we bij ING blijven, moet ik gewoon niet op de rekening kijken.  
  
*Financiën commissies.*

**Jarik:** Beter opletten en zorgen dat er geen subsidies worden misgelopen. Inzetten op meer Olympos subsidie. We schommelen soms rond de 100 Olympassen. Als we 3 jaar boven de 100 zitten, levert dat heel veel geld op. Ze kijken ieder jaar voor de afgelopen 3 jaar.  
**Lauke:** Eerstejaars moeten een Olympas kopen. Hoe komen we nu aan meer?  
**Jarik:** Wij zijn van plan de lenteleden een Olympas te laten kopen.  
**Richard:** Dan kom je wel boven de 100 met lenteleden.  
**Nienke:** Hoeveel kost het de leden en wat levert het op?  
**Jarik:** We verdienen er 4000 euro mee.  
**Atze:** Moeten mensen handmatig koppelen? Kan het daaraan liggen?  
**Jarik:** Ja.

**Patrick:** Je krijgt er natuurlijk ook wat voor als iemand een Olympas krijgt, hoeveel krijgt zo iemand daar voor terug?  
**Jarik:** Je intro en Bussum worden ervan betaald. Voor lenteleden willen we dat volgens hetzelfde systeem doen.  
**Ties:** Keerpunt is dat het scheef is dat lenteleden het niet hoeven te doen.  
**Patrick:** Als een eerstejaars normaal Bussum krijgt, is dat natuurlijk ook meer waard.  
**Ties:** Dus het moet financieel gelijk worden.

**HSHG Beleid**

**Djoeke:** We gaan veel klimmen. Door Maël is er een stijgende lijn ingezet om veel te gaan klimmen. Daar wordt iedereen blij van. Een consequentie is dat de weekendprijs omhoog gaat. Die staat momenteel op €37.50 voor de reguliere klimmers. Afgelopen jaar hebben we te maken gekregen met inflatie en we willen veel blijven klimmen. Daarom hebben we gekozen de prijs te verhogen naar 40 euro. Het scheelt heel veel voor de USAC en scheelt voor een persoon juist heel weinig. Prijzen voor kader blijven gelijk omdat ze heel belangrijk zijn voor de weekendjes.  
**Lise:** Ik heb het hier met kader over gehad. Wij willen ons steentje bijdragen. Stuur een poll naar al het kader. Over het algemeen zijn ze werkend en willen wel bijdragen.  
**Djoeke:** We moeten kijken wat ze willen, zal niet veel schelen aan het totaal.  
**Jeroen:** Kader ook meer als regulier omhoog gaat vind ik redelijk.  
**Aart:** Ja, beetje gelijk houden.  
**Djoeke:** In het verleden is de kaderprijs nooit omhoog gegaan en regulier wel.  
**Olivier:** Wat is de kaderprijs?  
**Djoeke:** 17.50 voor SKI en 20 voor SKB.  
**Casper:** Zeggen dat het grootste deel van kader werkend is, is paradoxaal met willen dat er meer jong kader komt.  
**Djoeke:** Jonge mensen hebben inderdaad die marge minder, maar ook als reguliere klimmer gaat het omhoog. Voor nu hebben we de keuze gemaakt het niet te verhogen.  
**Lise:** Vraag bij jong studerend kader wat zij ervan vinden.  
**Noel:** Deze discussie wordt al 10 jaar lang elke ALV gevoerd.  
**Djoeke:** Kader in opleiding wil ik korting geven op weekendjes, maar niet zoveel als normaal kader. Maël was hiermee begonnen en ik wil dit meer standaardiseren door te kijken wat er is gedaan en wat een realistische inschatting is.  
**Jordi:** Ik zie overal verschillende prijzen. Probeer dit gelijk te trekken. Voor iedereen een ander bedrag is misschien onduidelijk.  
**Djoeke:** Valt mee. Introcursus en reguliere weekenden hebben al vaste prijzen. Daar hoeft dan alleen kader-io bij gezet te worden.  
**Diede:** Prima om kader-io iets van korting te geven want je wil stimuleren om kader te worden. Heel veel mensen zijn de opleiding ingestapt die het niet hebben afgemaakt. Geef ze incentive om het af te maken.  
**Djoeke:** Een beetje tegemoetkomen is wel terecht omdat je niet veel klimt op zo’n weekend.  
**Noel:** Voor opleidingsweekenden sta ik erachter, maar op verenigingsweekenden klimmen ze wel veel. Daar zie ik er weinig in.  
**Djoeke:** Misschien dat het ook moeilijk is om bij te houden of ze echt aan het kaderen zijn op zo’n weekendje.  
**Ties:** Het was al een bonus om als kader-io op weekenden mee te mogen. Dan ook nog minder betalen voelt onnodig.  
**Atze:** Ik sluit me bij Diede en Noel aan. Is een weekendprijs van 40 euro wel dekkend?  
**Djoeke:** Er gaat altijd al subsidie naar weekenden, maar nu iets minder. Het op 37.50 houden zou betekenen dat we een 1500 euro hogere HSHG begroting hebben.  
**Jonna:** Ik zou willen aanraden om aantallen SKI, SKB en IO in je berekeningen mee te nemen.  
  
*Duurzaamheid***Djoeke:** Eerstejaars moeten slinges kopen. Mijn eigen sling die ik toen heb gekocht heb ik al jaren niet gebruikt, omdat het een onding is.  
**Friso:** Use that sling!  
**Karim:** Laat klimmers meteen een zekerapparaat kopen dat geschikt is om mee te abseilen en multipitchen. Bijvoorbeeld de Giga Jul.  
**Lise:** Goed idee om te kijken naar advies dat gegeven is door kader. Er zijn meer halfautomaten op de markt. Kijk daar eens naar.  
**Noel**: Afgelopen intro is er naar gekeken er is advies gestuurd. De Jul2 kan alles, maar is een beetje quirkie.  
**Diede:** Met slings is het lastig dat het nu lijkt dat je het per se moet aanschaffen als eerstejaars. Zorg dat mensen zelf de keuze hebben om dat te kopen.  
**Djoeke:** We willen slings vanuit de USAC kunnen aanbieden. We hebben er nu maar vijf.   
**Atze:** Ja, dan heb je slings die op 10 weekenden zijn gebruikt, daar voel ik me niet veilig onder.  
**Yu-Lan:** Mijn eerste sling heb ik nooit aangeraakt.  
**Friso:** Jongens! Raak die sling aan!  
**Lauke:** Ik heb Zeb Nemeth’s oor eraf gepraat over wat voor sling wanneer handig is. Dan koop je spullen die je later dat jaar nodig hebt.  
**Frits:** Idee net als de eerstejaarsset: Raad materiaal in de mail aan met link en advies. En mocht je er niet uitkomen, bel de matcom! Voor mensen die niet meer gaan klimmen, kan hun materiaal overgekocht worden.  
**Diede:** Je wil mensen niet te hard motiveren om tweedehands materiaal over te kopen.  
**Frits:** Overkopen aan de USAC en dan inschatten of het kan.  
**Karim:** Dit doen we met touwen ook.  
**Friso:** Voor eerstejaars van het jaar daarop kan het handig zijn.  
**Lise:** Het is te veel om informatievoorziening hiervoor in je IT-cursus te doen. Maar misschien dat dit op het introweekend zou kunnen gebeuren. Zeg tegen de eerstejaars (die op dat punt nog geen sling hebben gekocht): Wil je verder gaan met klimmen: koop dan dit soort slings.

**MatCom Verslag**

**Yu-Lan:** Ik wil veel materiaal gaan aanschaffen. Ook wil ik rope-end aanschaffen en aan het eind van de touwen vastmaken zodat je kan zien hoe lang ze zijn enzo. Zelf kan ik touwen wel herkennen, maar voor de klimmers is het handig om aan het touw te kunnen aflezen welke het is. Ook koop ik een perculator en een theepot voor dubbele weekenden. Vorige jaren is er weinig besteed aan topo’s, terwijl de aanschaf hiervan ook klimgebieden financieel ondersteunt. En het is fijn om de bibliotheek te onderhouden. Kennis van materiaalonderhoud is vaak achterstallig. Het zou een idee kunnen zijn dit te integreren in cursussen. Of wellicht een lezing.  
**Frits:** Heb je al ideeën voor hoe je touwen gaat markeren?  
**Yu-Lan:** Je kan setjes rope-end kopen.  
**Karim:** De huidige theepot is veel te groot.  
**Lise:** Maar hij moet wel passen op de brander.  
**Yu-Lan:** We hebben nog geen rekjes voor op de brander. Daar moeten we een duurzamere oplossing voor bedenken.  
  
*Begroting MatCom***Yu-Lan:** Camelots herslingen is misschien erg duur. Karabiners hebben we waarschijnlijk genoeg, dus daar 0 van. Tricams voor de tradcursus. Herslingen is bijna even duur als een nieuwe set kopen.  
**Vera:** Waarom staat er bij de cams herslingen en slingen á 400 euro niet bij het totaal?  
**Yu-Lan:** Omdat het een gok is.  
**Lise:** Het is een begroting, dus we moeten overal naar kijken.  
**Noel:** Valt binnen de 500 euro spelingsruimte.  
**Karim:** Kunnen stijgijzerpunten niet bijgeslepen worden?  
**Richard:** Kunnen we niet toch herslingen in het kader van duurzaamheid?  
**Ties:** Nee, ze zijn verder ook kapotter aan het gaan.  
**Lise:** We gaan meer klimmen, waarom gaan we dan minder touwen kopen? Wil je niet evenveel touwen kopen als touwzakken?

**Ties:** We kopen evenveel touwen als we afschrijven vorig jaar.  
**Lise:** Maar Djoeke wil nog meer klimmen.  
**Diede:** Touwen gaan niet over een jaar, die gaan langer mee. Er is vorig jaar al heel veel meer gekocht.  
**Yu-Lan:** Er zijn drie weekendjes die willen klimmen, dan hebben we net genoeg. Spaarnwoude niet echt in dit geval, maar dat is ook geen echt klimweekendje.  
**Lauke:** Alpiene gidsjes, zouden die in afstemming met de plekken van je zomerprogramma kunnen worden gekocht of overgekocht?  
**Karim:** Voor een zacht prijsje.

**Julien:** In samenspraak met de NSAC; hebben die een eigen bibliotheek?  
**Lauke:** Nee.  
**Ties:** Ik heb weinig aanvragen gehad van C1’ers.  
**Lauke:** Ze hebben veel zelf gekeken.  
**Frits:** Een tip is om de prijzen van vorig jaar ook in je begroting te zetten. Bedragen voor een touw vorig jaar bijvoorbeeld.

1. **Begroting HSHG**

**Djoeke:** Dan nu de klimplanning. Ik hoop dat dat iets beter gaat dan de Pandabeer op de slide.  
**Frits:** Dit zijn de boulderaars.  
**Djoeke:** 30 klimtrips met 1146 klimdagen. En de kerstweek! Later meer hierover. We gaan weer twee weekenden boulderen bij Fontainebleau. We gaan naar de Vogezen. Ook komt de Tradcursus met Bob weer langs. De MP-week in de zomer wordt weer een mooie kans om veel mensen MP te laten halen wat MP-kader doorstroommogelijkheden biedt. We hebben contact gehad met CleanClimber. Voor het laatst en het eerst in 2019. Dit jaar willen we een CleanClimber weekend op 15/16 april organiseren.  
**Nienke:** Wat is het CleanClimber weekend?  
**Djoeke:** Een organisatie die zich inzet voor duurzaamheid en afval in klimgebieden. Ze gaan naar gebieden toe om daar op te ruimen. Vorige keer zijn we naar Ettringen geweest en ook dit jaar gaan we weer daarheen.  
**Lise:** Ettringen was ooit een vuilstort. Je raakt daar nooit klaar. Is het niet handiger om naar een ander gebied te gaan? Natuur in Ettringen is al in samenspraak met het afval. Als je het echt allemaal weg wil halen verstoor je het ecosysteem.  
**Richard:** Ettringen was het voorstel van CleanClimber. We hebben nog geen specifieke plannen.  
**Lise:** Goed idee, maar misschien ergens anders.  
  
**Djoeke:** Er zijn twee wijzigingen vergeleken met wat er 2 weken geleden is gestuurd. Het examenweekend stond nog niet in mijn begroting en nu wel. De boodschappenprijs is duurder geworden en dat had ik nog niet meegerekend.  
Er is een weekendje naar Maizaret (*de zaal wordt enthousiast)***Jonna:** Wij hadden voor de kerstweek meer begroot.  
**Djoeke:** Normaal gaat hier 800 euro heen, maar ik heb de deelnemers prijs in lijn met de weekendprijsverhoging hiervoor omhoog gedaan.  
**Jonna:** De kerstweek is iets moois waar iedereen iets van kan leren.  
**Djoeke:** Het is niet zo dat je nu 100 euro meer gaat betalen, slechts een klein beetje.  
**Aart:** Als prijzen omhoog gaan vanwege inflatie, moeten subsidies dan niet meegroeien?  
**Atze:** De inkomsten blijven gelijk, alleen de uitgaven gaan omhoog.  
**Casper:** Staan er geen PVB-weekenden bij?  
**Djoeke:** PVB-weekenden samen met normale weekenden meesturen leidde tot administratieve moeilijkheden.  
**Diede:** De manier van Maël is niet nieuw en in eerdere jaren ging het wel goed, al was het een beetje ingewikkeld, afhankelijk van wat voor examen je gaat doen. Als je zelf cursisten moet regelen, kan dat heel moeilijk zijn.  
**Djoeke:** We denken aan een manier om zichtbaar te maken dat je als slachtoffer mee kan. Iets van een lijst waar je kan aangeven dat je wil helpen bij PVB.  
**Diede:** Je hoort in de inschrijfform duidelijk te kunnen zien dat PVB-weekenden er zijn en dat er daar dus een kans is dat je daar moet helpen. Al is vier dagdelen helpen natuurlijk wel heel veel. Ik denk dat het juist heel veel werk is om dit bij te gaan houden op een aparte lijst.  
**Aart:** Waarom gaat er geen geld naar CleanClimber?

**Djoeke:** Dit wordt gesubsidieerd vanuit de NKBV en de Sportraad en een klein deelnemersbedag, net als de vorige keer.  
**Lise:** Zet CleanClimber er maar chronologisch tussen.

1. **Begroting Fiscus**

**Jarik:** Dit onderdeel is voor sommig mensen heel leuk en voor anderen minder. Ik ga proberen het snel te doen, maar alle discussiepunten zitten ook in de begroting verwerkt. We beginnen bij de lasten.  
  
*Lasten*De opleidingscommissie en kader krijgen iets minder dan vorig jaar, omdat vorig jaar inhaal Corona plaatsvond. Het kaderklasje gaan we doorzetten, maar met een gratis locatie.  
**Lise:** *Post 3:* Wat valt onder kaderbijscholing?  
**Jarik:** Weet ik niet.  
**Lise:** Of is het voornamelijk chips en bier, dat is ook oké.

**Jarik:** Routebouwopleiding hebben we 300 euro voor, dat moet dan via Jorn of Ralph.  
**Lise:** Kijk ook eens bij andere SACs en doe het massaal.  
**Diede:** Ik vind het zorgelijk dat je die begroot zonder duidelijk plan.  
**Lise:** Ik snap je punt, maar het is wel goed dat dit gebeurt.  
**Diede:** Zorg dan dat je op de HALV een plan hebt.  
**Noel:** Ik vind het heel goed dat je hier geld voor vrijmaakt. En is de kaderdrankjesbrief nu relevant?

**Julien:** We hebben een brief gekregen van Loes en Dominik over de regeling van kaderinzet en het krijgen van een kaderstrip en kaderdrankje. Afgelopen jaar is dit voor het eerst echt ingezet.  
**Lise:** Voor Corona was het ook al ingezet.  
**Julien:** De begroting was 300 euro en we zijn hier met 300 euro overheen gegaan. Hiervan ging 50 euro naar drankjes en de rest naar kaderstrippen. Is dit houdbaar? Willen we gen drankjes meer aanbieden?  
**Noel:** Houd er rekening mee dat dit bedrag nog groter wordt na de onderhandelingen met de Klimmuur.  
**Julien:** Wij dachten de drankjes af te schaffen, hier wordt toch weinig gebruik van gemaakt.  
**Lise:** Het is wel of of toch?  
**Julien:** Nee, en en.

**Diede:** Nee of of. En het is moeilijk om bij te houden. Onduidelijk of ze recht hebben op een strip. Het afschaffen scheelt een hoop gedoe.  
**Lise:** Kijk of er kaderleden zijn met een abonnement. Anders betaalt de USAC voor niks strippen.  
**Saar:** Drankjes hebben ook variabele prijzen.  
**Noel:** Ja, met een plafond nu ingebouwd van €4.50 ofzo.  
**Lise:** Tot witbier van de tap.  
**Julien:** Wij zetten in op alleen strippen.  
**Diede:** Als er kader is met een abonnement, kan er vast nog iets anders geregeld worden.  
**Noel:** Is dit verwerkt in de begroting?  
**Julien:** Minder kader indoor momenten, waar er 1 minder IT van is. Dus daarom een iets lagere post.  
**Diede:** Vorig jaar was er ook in Neoliet gekaderd, dat kostte heel veel extra.  
**Lise:** Hier kun je gemakkelijk op begroten, want je weet hoeveel kader je nodig hebt en op hoeveel strippen dat dan uitkomt. Dan klopt je begroting weer beter.  
**Jarik:** Het klopt nu ongeveer, maar niet exact.  
**Lise:** Krijgt kader-IO ook een strip?  
**Julien:** Ja.  
**Patrick:** Met de opleidingscommissie (OC) moeten we misschien nog overleggen of er ook nog een IT of IV cursus komt, deze wil hier nog wel een mogelijkheid in bieden. Tot nu toe zijn er 2 OV-SP cursussen en dat kan gelijk blijven.  
**Jonna:** Wat valt er nu onder OC en wat onder kaderopleidingen?  
**Jarik:** De OC is de kadervergoeding. Kaderopleidingen zijn wij die de helft van de opleiing vergoeden van het traject van SKI. Daar zit dan ook medisch in. Ook kaderklasje onder kaderopleidingen.

**Jarik:** Voor HSHG is ongeveer evenveel geld als vorig jaar. Klim/Boulder wedstrijd is niet gebeurd vorig jaar, dit jaar wel. De begroting gaat iets omhoog, omdat het ook een boulder wedstrijd is, het kost meer geld dus. Activiteiten leden/filmavond is een potje voor leuke ideeën van leden.

**Jordi:** Dit idee is er al lang, maar er wordt nooit gebruik van gemaakt. Zoals nu genoemd kun je het wel scharen onder activiteitencommissie. Wel een veilige post, maar of dat nou nodig is, I don’t know.

**Diede:** Nooit een post een naam geven met een / erin, dan zijn het 2 posten.

**Jonna:** Dies/feestcommissie. De post is ontstaan toen een andere commissie was opgeheven. Voer er actief beleid voor zodat er gebruik van wordt gemaakt.

**Jarik:** Is hier afgelopen jaar beleid voor gemaakt?

**Noel:** Je kan als bestuur geld uitgeven tot 500 euro. Moet je dan 100 euro inbegroten? Totaal om het even.

**Heleen:** Door het in je begroting te zetten geef je aan je leden mee dat het bestaat. Symbolisch

**Karim:** Dan komt ie ook in de totaalsom terecht.

**Noel:** Nu mag je tot 600 euro random aan dingen uitgeven!

**Julien:** We willen er mee aan de slag. Er kon geld naar de Meg filmavond.

**Jonna:** Dat viel onder lezingen.

**Vera:** Waarom gaat er 3x zoveel naar de BBQs?   
**Jonna:** Omdat wij dat vorig jaar te weinig hebben gedaan.

**Nienke:** Waarom gaat er zoveel geld naar de Batavierenrace? In vergelijking met andere posten is het heel veel procentueel of per persoon.

**Jarik:** De Bata is heel duur, en we willen het wel organiseren.

**Diede:** Als je posten gaat vergelijken met hoeveel ze pp gaan kosten gaat het geen sense meer maken.

**Richard:** Bata is alleen mogelijk met subsidie. Als vereniging willen we dit mogelijk maken.

**Casper:** Hoeveel gaat de prijs pp dan omhoog?   
**Richard:** Onbekend, als we 25 mensen vinden hoeft dat niet eens heel veel.

**Jarik:** Alpenweekend gaat weer door. *Gejuich*

**Patrick:** Waarom gaat er geen geld naar Utrecht-Freyr?

**Yu-Lan**: Omdat het intersaciaal is.   
**Patrick:** Utrecht Freyr is een USAC-activiteit ook al komen er mensen van andere verenigingen bij. Zolang een andere SAC iets organiseert, is het moeilijk om vanuit de NSAC subsidie te geven, maximaal 5 euro per persoon namelijk. Dat is veel te weinig als je kijkt naar zoiets als UF. Grootste kostenpost is de bus, superduur. De NSAC en USAC zouden het leuk vinden als dit eindelijk weer doorgaat.   
**Friso:** Je kan de activiteiten leden post gebruiken.   
**Heleen:** Je krijgt ook UFonds subsidie.   
**Patrick:** We hebben hem dit jaar proberen te organiseren en toen kregen we niks. Het moet orgineel zijn.   
**Lise:** Nee dat is niet waar, combiweek en kerstweek krijgen deze ook.   
**Richard:** Truusje was te laat met de aanvraag.   
**Patrick:** Wij willen dit organiseren. Zowel NSAC als USAC zeggen nu: kijk naar de ander.   
**Julien:** We blijven in gesprek.   
**Noel:** Oproep aan de USAC om op de volgende AB bikkelhard te zijn over subsidieregelingen. **Ties**: Mocht er iemand NSAC bestuur gaan doen, misschien dat die hier iets aan kan doen (kuch kuch patrick).   
**Lise:** Waarom staat EHBBO daar nog?   
**Jarik:** Oorspronkelijk was dit een andere post, dus niet binnen kaderklasje. Moet eigenlijk uit de begroting.

**Jonna:** Wil je geen geld uitgeven aan de kledingcommissie?   
**Jarik:** We gaan verkopen tegen de kostprijs.   
**Frits:** Willen jullie geen festival, er is niks voor begroot.   
**Jarik:** We hopen dat dit intersaciaal wordt georganiseerd en niet vanuit de USAC.   
**Atze:** Waarom wordt er gekort op de alpiene klimweek.   
**Jarik:** Omdat het alpenweekend niet door was gegaan vorig jaar ging er meer geld heen, maar er was hetzelfde begroot.   
**Jarik:** Commissieuitjes. 5 euro per persoon om shirts te bedrukken enzo, denk eraan dat dat bestaat.

.

*DWS verslag met Olivier***Olivier**: Afgelopen jaar ging de Deep Water Solo (DWS) niet door. We hadden te weinig leden, omdat het midden in een studieweek zat begin oktober. Dit kwam ook door onze eigen laksheid. We waren redelijk laat met promo. Aanpakken voor volgend jaar. Dan willen we het in de laatste week van augustus doen, in de vakantie en nog lekker warm. Eerder beginnen met promo maken. Vliegen was afgelopen jaar een ding. In eerste instantie wilden we naar Mallorca vliegen. Vorig bestuur heeft ons afgedwongen dat dat niet mocht want de USAC vliegt niet. Zorgde voor ons voor extra tijd en kosten. Retourtje vliegen was goedkoper dan week lang 2 busjes huren. Wij willen gaan vliegen, dat kunnen we dan compenseren met bomen planten enzo. We hopen dat het bestuur nu verder meedenkt over alternatieven als ze zeggen dat we niet mogen vliegen. Als reiskosten zo hoog blijven door extra busjes. En nog gericht aan Saar: We hopen dit jaar zo’n 10 tot 12 keer een vergadering te doen. Het zou leuk zijn als je daarbij bent.  
**Noel**: En het veiligheidsvraagstuk. We hebben hier geen ervaring mee.   
**Olivier:** We hebben hier veel tijd aan besteed. Dagje oefenen hier in de buurt, is een praktijkavond. Infoavond over veiligheid.   
**Patrick:** Oefenen met veilig vallen, maar net als boulderen kan je vervelend vallen.   
**Olivier:** We gaan echt niet tot 12 meter boven het water. Wij denken aan tot een meter of 6, dan kun je gecontroleerd vallen.   
**Diede:** Ik denk dat het onwenselijk is om een DWS te organiseren. Vanwege de veiligheid. Het is verenigingsverband georganiseerd, wat lastig is met aansprakelijkheid. Iemand van de NKBV moet dat toetsen eigenlijk. Vliegen lijkt mij geen goed idee. De timing dit jaar was ongunstig, maar ik betwijfel of dat de enige redenen was en dus of er genoeg mensen zich gaan opgeven. **Lise:** Gaat iemand mee die zich verantwoordelijk voelt voor de groep? Dan heb je normaal een instructeur die zegt: jij mag dit niet doen pannekoek. Hier heb je dan niet dat er Hierarchisch iemand is die zegt dat je iets niet mag doen.   
**Aart:** Hoeveel gevaarlijker is dit dan boulderen?   
**Lise:** Je valt in het water.   
**Aart:** Een bootje huren.   
**Lise:** Kan jij EHBBO op het water? En dan nog terug?   
**Ties:** Als jij kut valt in het water ben je vanaf het eerste moment in levensgevaar.   
**Friso:** Ik zie geen verschil met boulderen dat er geen instructeur is. Je moet ook gewoon ergens aan beginnen. Alpineren doen we ook.   
**Lise:** MIsschien niet als vereniging dan.   
**Jeroen:** Ik heb veel ervaring met verschillende risicosporten. Je kan iets nieuws gaan doen. Maar dat moet je je dan ook realiseren. Je moet voorzichtig beginnen. Stel één iemand aan die kijkt of iedereen weer bovenkomt.   
**Patrick:** Dat was sowieso het plan.   
**Diede:** Ik heb zelf geDWS’d op Mallorca. Er zijn veel meer variabelen, wat het veel complexer maakt. Weer, stromingen, etc. Ik zou zeggen: Doe dit eerst een keer met maten.   
**Jonna:** Er is op een ALV ingestemd dat dit een plan zou worden. Het is gebeurd, en nu zijn we hier.   
**Atze:** Je hebt je normale hierarchie niet, maar ik ben het met Friso eens dat je soms moet beginnen. Je moet iets op poten zetten. Voor elke dag een gids bij je lijkt me een minimum. **Patrick:** Met een gids was echt niet te doen: 70 euro per persoon per dag. 500 euro was nu al duur voor een hele week. Dan zit je op rond de 1000.   
**Atze:** Is het dan financieel wel haalbaar?   
**Patrick:** Het is nieuw, we moeten er voorzichtig in zijn. Je doet op zo’n eerste weekend minder dan wanneer je al veel ervaring hebt. Als je rotsen ziet, dan doen we het daar natuurlijk niet.   
**Vera:** Ik sluit me bij Atze aan. Er zijn veel risicofactoren. Het lijkt me leuk om dit te proberen, maar wel onder voorwaarde dat er een gids bij is. Dat doe je bij alpineren ook niet de eerste keer zonder.   
**Diede:** Het argument van Friso/Atze/Friso is wel goed om eerst te proberen voordat je het weet. Dingen die je probeert als vereniging moeten leden wel al wat ervaring mee hebben.   
**Friso:** Kun jij er dan niet mee meegaan Diede?   
**Diede:** Ik zou dit zelf nooit doen met andere mensen zonder gids.   
**Lauke:** Pleiten voor gids en dat er iemand verantwoordelijk is lijkt me verstandig, zeker in verenigingsverband. Bij Alpien zijn er heel veel maatregelen. Ik vind het terecht dat mensen het hier dan ook willen doen.   
**Olivier:** Wij vinden het heel vet. Maar de details zijn moeilijk.   
**Noel:** Respect voor de commissie om zoiets nieuws op te zetten.   
**Atze:** Misschien moet er dan meer geld heen.   
**Karim:** De Alpencursus is ook 1 week en daar gaat dan ook 700 euro heen. Reis is niet duur als je vliegt, dat moet kunnen.   
**Friso:** Een soort carnivorenweek: Vlees en vliegen daar.   
**Jeroen:** Bij DWS komt minder kijken dan bij MP als je met een beetje verstand kijkt.   
**Patrick:** Kroatië is in principe vrij logisch en veilig. Applaus voor Olivier.   
**Diede:** Concreet voorstel: We kunnen nu niet beslissen dat hier meer geld naartoe kan gaan. Dingen zijn aan het licht gekomen waardoor we het moeten heroverwegen. Zoals vliegen, dat was niet aangekondigd. Kom op de HALV met een nieuw plan inclusief begroting.   
**Karim:** Het plan is op onze HALV al gepresenteerd, en daar is geld voor gereserveerd.   
**Yu-Lan:** Dat plan was slechts iets van Dio en Daan die zeiden: “Wij willen gaan Deep Water Solo’en!”   
**Julien:** We willen dus een plan op de HALV over veiligheid, alles van A tot Z en de begroting.  
**Friso:** Veiligheid, vliegen en vlees.   
**Julien:** Wij willen dit plan voor de HALV ontvangen.   
**Olivier:** Wij gaan dit keihard cheffen!

*Verder met lasten***Jarik**: De septemberinstroom is nu iets meer voor begroot door de duurdere Olympassen. Voor lenteleden willen we hetzelfde systeem aanhouden, daar gaat dus 2000 euro naartoe.   
**Jordi:** Laat je die lenteleden dan meedoen met de normale introductie.   
**Djoeke:** We doen iets gelijkwaardigs met gelijke kosten. Een nieuw Bussum-weekend is natuurlijk niet doenbaar, maar iets anders.

*Financiering introductie*  
**Jarik:** Een Olympas was dit jaar 150 euro. Boekjaren zijn ingewikkeld. In ons contract staat niks over lenteleden, maar we willen voorstellen dat ze ook Olympassen moeten kopen.   
**Nienke:** Als je een Olympas halverwege het jaar koopt, is het dan nog steeds 150 euro?   
**Djoeke:** Ja, maar hij is ook dan een jaar lang geldig.   
**Jonna:** Dus 90 Olympassen van eerstejaars, hoe kom je aan de andere 10?   
**Richard:** Er zijn nog andere USACers die uit zichzelf een Olympas kopen.   
**Noel:** Houd er rekening mee dat er in het verleden acties zijn geweest waardoor er meer mensen nu een Olympas hebben dan wij denken dat normaal is.   
**Patrick:** Misschien een financiële aansporing om Olympassen te koppelen.   
**Friso:** Op de Dies een Olympas VIP lounge!   
**Lauke:** In hoeverre is dit koppelen bekend bij de leden? Zorg voor awareness.   
**Julien:** We nemen een leuke instructievideo op met Leo!

*Verder met lasten.***Jarik:** Er gaat veel geld naar de bibliotheek, zodat die weer een echte bibliotheek wordt. Rock-In willen we deels gaan digitaliseren.   
**Vera:** Materiaal klopt dus niet door dat van Yu-Lan van eerder. Vanuit de Rock-In: Wat bedoel je met deels? We hebben vorig jaar 1 druk gedaan en heel lang gezocht naar de goedkoopste mogelijkheid op gerecycled papier. We zijn vanuit de Rock-In al bezig om het in de nieuwsbrieven te laten verschijnen. Met die 300 euro kunnen we geen boekje printen voor iedereen, maar door inflatie wordt dat ook alleen maar meer.   
**Jarik:** Het idee is om hem niet fysiek naar mensen te sturen die hem meteen weer weggooien.   
**Djoeke:** Dus inventariseren dat je het blad wil.   
**Lise:** Doe net als de NKBV een vinkje: Ik wil wel of niet de Rock-In.   
**Vera:** Hoe willen jullie dat dan doen. Met opt-in of opt-out. Kun je dan al voorspellen dat je er maar 300 nodig hebt?   
**Atze:** Als je maar 2/3e van de boekjes nodig hebt, heb je niet opeens ook maar 2/3e van de kosten nodig.   
**Lise:** Het is beter om hem nu naar 500 te zetten. Dit jaar kun je dat dan invoeren en kijken of het werkt. En dan volgend jaar beter begroten.   
**Vera:** Opt-in zijn wij niet zo voor. Want er zijn juist veel oude leden die het wel leuk vinden om zo’n boekje op de mat te krijgen, maar die hun mail niet checken. Opt-out zijn we wel bij.   
**Diede:** Er zijn al andere plekken met opt-in en opt-out. Voor nieuwsmail kun je je ook afmelden. Iedereen die zich voor de nieuwsmail afmeld krijgt ook geen Rock-In.   
**Richard:** Voor de nieuwsmail hebben echt maar 10 mensen zich afgemeld.   
**Vera:** Als je inflatie meeneemt is 500 euro beter.

**Jarik:** Bankkosten zijn hoog voor dingen waar heel veel betalingen binnenkomen. Voor de Dies willen we bijvoorbeeld transactiekosten gaan invoeren. Dan wordt het weer een normaal bedrag. En ik ga proberen minder op de rekening te kijken.

Dan de USAPP: Wij willen op zoek naar een gratis alternatief. Heeft zeker nu na Corona weinig functie. Heel af en toe worden er nog berichten geplaatst.   
**Lise:** Bespreek dat ook met de aanstichters zodat er geen informatie verloren gaat.   
**Diede:** Wat voor alternatieven zaten jullie aan te denken?   
**Julien:** Een forum op de site kan werken. Of een Discord server, dat is ook al gebruikt voor het begin van Corona.   
**Karim:** De USAC Discord is gisteren nog gebruikt. Een mededelingen app groep is een goed idee. Voor pushmeldingen. Je kan ook 512 mensen in een Whatsapp groep stoppen als social happening. Misschien wat chaos, maar misschien wel leuk. UBoulder heeft dit ook, zit ik in. Spam valt wel mee.   
**Diede:** Een nadeel van Whatsapp is dat er geen regie is.   
**Diede:** Een ander idee is Slack, waar je ook agenda’s kan koppelen. Veel USACers hebben deze app al.   
**Jonna:** Gaan jullie nog wat met de USAC insta doen.   
**Julien:** Ja, maar we zoeken nog meer platforms voor interactie.   
**Noel:** Een forum op de website is zeer veel werk en extern heel veel werk. Dat is niet ideaal.   
**Nienke:** Je kan in een appgroep zorgen dat alleen bestuur pushmeldingen kan sturen. En hebben jullie een sitecie?  
**Iedereen:** Ja.  
**Aart:** Alleen bepaalde mensen rechten geven om wat te sturen is een goed idee. USAPP wordt gebruikt voor bestuursmeldingen, daarin is Whatsapp een goed alternatief.   
**Patrick:** Ik zit in een groep met 150 mensen, daar zijn regels opgesteld over hoe de communicatie moet verlopen. In mijn ervaringen wordt hier best wel goed aan gehouden. Als mensen zich er niet aan houden, kunnen we daar best wel consequenties aan verbinden.   
**Erben:** Denk ook aan Whatsapp Business.

**Jarik:** Het materiaalhok voor het stuntteam is heel duur. We willen een alternatief zoeken, maar dit is lastig.   
**Jordi:** Gezien de afschrijvingen zit de begroting aan de lage kant.   
**Jarik:** Dit is in principe standaard zo gedaan. Gemiddelde van vorige jaren. Schoenen verzolen willen we doorzetten, maar we willen niet meer zelf extra korting geven want Zapatos geeft zelf al korting. €7.50 euro verzendkosten zet ik onder overig.

Voor reservering Lustrum komen we op de HALV met een leuk plan.   
**Jordi:** We hebben reservering Lustrum opgezet als post als er geld toereikend is. Dat vind ik raar als je ook de contributie verhoogt.   
**Jarik:** Wij zagen deze post als een ding wat ieder jaar gebeurt.   
**Lise:** Ik ben niet tegen de USAC financieel gezond houden. Maar misschien niet nu al gaan sparen voor over 6 jaar.   
**Atze:** Ik vind dat je de contributie en een vet lustrumjaar organiseren wel los moet zien.   
**Diede:** Ik vind het belangrijk dat de contributie wel omhoog moet gaan, je wil de slechte tijden voor zijn.   
**Atze:** Misschien kunnen we met een compromis komen.   
**Jarik:** We laten hem staan en kijken op de HALV nog een keer.

*De baten:*

**Jarik:** De baten gaan ervanuit dat contributieverhogingsstemmingen erdoor komen. De contributie wordt 45 euro per persoon, ervanuitgaande dat 20 mensen zich uitschrijven, omdat ze het er niet mee eens zijn. Lenteleden betalen 30% minder, en 20 stuks. Bij de Olympas subsidie gaan we ervan uit dat we dit jaar nog geen geld krijgen.  
**Aart:** Lenteleden moeten nu al meer Olympassen kopen, waarom begrootje daar niet al op?

**Jarik:** Dat is lastig, we weten niet precies hoeveel Olympassen we op ieder moment hebben. Liever te pessimistisch dan te optimistisch zijn.  
**Noel:** Wil je het voor deze contributieperiode al invoeren? Ik heb ruzie gemaakt met eerstejaars die zich van mij alleen mochten uitschrijven als de contributie omhoog gaat.  
**Jarik:** Wij willen hem per direct doorvoeren.  
**Noel:** Houd dan rekening met meer uitschrijvingen.  
**Jarik:** Er is nu meer duidelijkheid over de basissubsidie Universiteit, we moeten daartoe een jaarverslag opstellen.  
**Atze:** Is er vorig jaar geen contributie geweest voor de lenteleden?  
**Jarik:** Jawel, dat ging naar de post erboven. Dan nu de externe trainingsfaciliteitensubsidie van USS Mesa Cosa. Die gaat extreem omhoog vanaf de 100 Olympassen. Dit jaar dus nog niet, maar volgend jaar waarschijnlijk wel.  
**Noel:** Betekent dat dat we dit geld allemaal aan Jorn moeten geven?  
**Jarik:** Klimweekendjes, de Alpencamping en de Klimmuur vallen allemaal onder de externe trainingsfaciliteitensubsidie. *Gelach.* Het wordt ieder jaar goedgekeurd. In het verleden zaten we al één keer boven de 100 Olympassen doordat mensen zelf hadden geregistreerd. Op basis hiervan komen we gemiddeld wel boven de 100 en krijgen we die subsidie.  
**Lise:** Als we die krijgen moet hier goed over nagedacht worden.  
**Karim:** Hebben alle eerstejaars die een Olympas moesten kopen die al gekocht?  
**Jarik:** Zes nog niet.  
**Karim**: Maar als ze zich uitschrijven raken jullie hier misschien ook nog meer kwijt.   
**Jarik:** Dan het totaal: Hiermee komen we nog steeds in de min uit. Als we volgend jaar de subsidie krijgen staan we niet meer in de min als we evenveel geld uitgeven. Dan blijven we in gezond eigen vermogen. Zie slide. Het lijkt me niet realistisch dat er niet bezuinigd gaat worden als we opeens geen subsidies meer krijgen, hier heb ik ook op berekend. Eigen vermogen is nu €27000. Als de €4500 eraf gaat zitten we nog steeds in het gezond eigen vermogen en dan zou het het jaar erop met de subsidie goed moeten komen.  
  
*Het lied wordt ingezet*

1. **Voorstel contributieverhoging**

**Julien:** Het eerste voorstel voor de contributieverhoging. Zijn daar vragen over?   
**Frits:** Hebben jullie gekeken naar andere SSVs.   
**Diede:** Orka is duurder in ieder geval.   
**Atze:** Is er iemand tegen? Anders kunnen we meteen door.   
**Jonna:** Ik snap het eigen vermogen idee nu beter. Dus we moeten meer geld uitgeven, dus daarom zou ik tegen zijn, maar ik mag niet stemmen.   
**Diede:** Als we het niet nu doen, dan moeten we dat volgend jaar wel doen.   
**Djoeke:** Iedereen denkt dat de USAC heel veel geld heeft, maar dat valt best mee dus, en we willen financieel gezond zijn.   
**Jordi:** Ik ben tegen, ik denk dat het nu nog niet nodig is. Ieder jaar wordt er een begroting gemaakt en je ziet ieder jaar dat het minder heeft gekost. Er wordt een uitgavenpatroon aangehouden waarvan ik denk: Daar kun je ook iets aan doen. Ik stel voor om het over twee jaar te doen.   
**Jarik:** Als we het over 2 jaar doen houden we niet genoeg over.   
**Jordi:** Ik vind het gezond vermogen zo extreem aan de veilige kant zitten. Kans dat je geen geld meer krijgt van Olympos is zo klein. En dan begroot je dat je 2 jaar moet blijven bestaan zonder dat je die krijgt.   
**Frits:** Mee eens. Kijk naar andere SACs, waarom kan het daar wel zo goedkoop. **Noel/Yu-Lan**: Elke SAC is anders in wat ze bieden. Wij klimmen veel, daar gaat veel geld naar toe.

**Frits:** We subsidiëren ook heel veel. Kunnen we eigen bijdrages niet hoger maken. **Djoeke/Diede:** Dat doen we ook al en ook dan is contributieverhoging nog nodig volgens de huidige som.

**Jordi:** Kijk ook naar reserveringen. Als je in zo’n benarde situatie terecht komt, ga je al die reserveringen natuurlijk gebruiken om in leven te blijven, dus dat zou de som aanpassen. **Diede:** Vergelijken met andere verenigingen vind ik niet relevant, verschillende financiële huishoudingen. Voordelen van contributieverhoging versus activiteiten duurder maken is dat dit zorgt voor een actievere vereniging vanwege een lagere drempel om aan activiteiten mee te doen. Het voordeel van het nu doen, krijg je volgend jaar of het jaar daarna een grote kans dat je laag in het eigen vermogen uitkomt. Dan ga je dan moeten bezuinigen op andere dingen zoals commissies en materiaal. Commissies willen niet dat in hun financiën gekort worden. Contributieverhoging is een veilige, misschien niet noodzakelijke keuze.

**Atze:** Is de begroting inclusief deze verhoging?   
**Jarik:** Ja.   
**Atze:** Idee om dan nu te beslissen om het volgend jaar te doen?   
**Noel:** Dit is ook mijn voorstel, dan bespaar je jezelf ook heel veel werk.   
**Jarik:** Ik heb gerekend: we kunnen het dit jaar lijden.

1. **Voorstel contributie lenteleden**

**Julien:** Dan nu het voorstel om contributie voor lentleden te verlagen naar €30.   
**Noel:** Je wil niet dat er een financieel voordeel is om later in te stromen, ik denk niet dat dat er nu is hoor, maar ik denk ook niet dat ze het erg vinden om 45 te betalen.   
**Patrick:** Maar ze krijgen ook geen Bussum?   
**Julien:** Er komen vervangende activiteiten, die betaald wordt van de 65% van de aanschaf van een Olympas.   
**Jonna:** Er zijn voordelen aan in de lente lid worden. Ze lijken een actievere hechtere groep.

**Karim:** Wie gaat er ingeving geven aan de nieuwe intro.   
**Djoeke:** Dit wordt een samenwerking met intro en bestuur.   
**Karim:** Is hier samenspraak met intro over geweest?   
**Djoeke:** Vorig jaar was Bussum in halve Corona-tijd best wel heftig. Vorig jaar dachten we dat het volledig naar de intro gaat dit jaar, maar intro had het zwaar, dus misschien helpen wij daar nog in.   
**Saar:** Wij zitten allebei in intro en bestuur. Dus beetje dubbel.   
**Nienke:** Meer activiteiten voor lenteleden zou wel leuk zijn. Aansluiting bij de vereniging was misschien lastig.   
**Julien:** Dit nemen we mee.

1. **Stemmingen**

*Kascomadvies*

**Diede:** Vanuit de kascom alleen maar lof naar jou Jarik en het bestuur. Hoe je alles hebt uitgezocht, etc. heel goed.  
**Julien:** Dan gaan we nu stemmen. Zie machtigingen.  
  
*Voorstel contributieverhoging***Frits:** Dus dat de contributie nu wordt verhoogd toch?  
**Julien:** Ja.  
  
*Stemmingsuitslag:*

***Voor: 20  
Tegen: 6  
Onthouding 3*Julien:** Het voorstel is aangenomen.  
  
*Het lied wordt ingezet.*

*Voorstel contributieverlaging lenteleden*

*Stemmingsuitslag:*

***Voor: 24***

***Tegen: 2***

***Onthouding: 3***

**Julien:** Ook aangenomen.

*Het lied wordt sneller ingezet wegens de tijd.  
  
Begroting fiscus en HSHG***Noel:** Met welke wijzigingen?  
**Jarik:** Rock-In gaat naar 500. Materiaal wordt gefixt naar aanleiding van de opmerking van Vera.  
  
*Stemmingsuitslag:*

***Voor: 28***

***Tegen: 0***

***Onthouding: 1***

**Julien:** Aangenomen  
  
*Het lied wordt ongeveer evensnel ingezet als daarnet.*

1. **Pauze**
2. **HR wijziging**

**Noel:** Als leden ben je de baas, maar soms heb je nu alleen nucleaire opties. We willen meer inspraak in de vereniging. We willen leden daar ruimte in geven. Daarom heb ik een voorstel van moties ingediend, welke een niet-bindend karakter hebben. Het bestuur kan beslissen om er niks mee te doen, maar ze hebben ruimte om er een discussie over te openen.  
**Diede:** Het indienen van een motie is binnen de huidige regels al mogelijk, maar het lijkt me goed om dit vast te stellen. Er staat niks over dat stemming door het bestuur ingezet moet worden. Stemmen bij ALVs valt onder artikel 5. Er staat niet gedefinieerd wanneer een motie kan worden ingezet.  
**Noel:** Tijdens een ALV.  
**Diede:** Het lijkt me niet handig tijdens een ALV.  
**Noel:** Het idee is dat het ad hoc kan.  
**Diede:** Kom ik op terug. “Steun” is niet duidelijk, een vage term. Dat moeten we duidelijker maken. Lid 4.4.2 is niet nodig, dit geldt altijd al. Het woord “zwaarwegend” voegt ook niets toe. Het format hiervan is niet in compliance met het HR. Normaal zet je in gele tekst erbij waar dit komt. We kunnen nu niet inschatten hoe dit in het HR moet. Er staat nog ergens een spelfout met een d of t.  
**Noel:** Het is een HR aanvulling, er wordt niks gewijzigd. Je kan altijd een stemming doen of over de begroting of over het aftreden van het bestuur, dus daar voegt dit wel wat aan toe.  
**Diede** Het is met niet duidelijk waar 4.4.1 bijvoorbeeld komt.  
**Lauke:** Is er een lijst met mogelijke moties. Wat voor bier? Aftreden van bestuur?  
**Ties:** Onderzoek naar gedaan. Er waren al HR wijzigingen gedaan voor bier.  
**Patrick:** Je kan het nooit helemaal indekken.  
**Lauke:** Als er geen structuur is, hoe krijg je dan de steun van anderen in de ruimte?  
**Noel:** Als twee mensen het willen, dan wordt er gestemd en het bestuur mag bepalen wanneer.  
**Diede:** Nu kan er opeens overal een motie worden ingediend als troll-actie. Ik denk dat de noodzaak er niet is en dat het er daarom nog niet is.  
**Noel:** Discussies op een ALV vallen soms wel een beetje weg. Moties kunnen helpen door een conclusie te geven aan een discussie.  
**Karim:** Het geeft ook een duidelijk punt om op terug te komen op een volgende ALV.

**Lauke:** Ik zie er ook wel heil in. We zijn met een klein gezelschap en daarom werkt het misschien zo. Maar als we groeien is het misschien wel heel goed om moties te hebben. We hebben structuur nodig in hoe mensen laten zien dat ze een motie willen indienen.  
**Noel:** We houden het simpel, omdat het niet bindend is. Ik denk dat dit de beste optie is.  
**Julien:** Ik moet het gesprek nu afronden.  
**Karim:** Omdat we er nu niet heel veel tijd voor hebben, stel ik voor om het niet nu te doen. Dus misschien een extra ALV of de hALV.  
**Aart:** Waar stemmen we dan voor? We moeten hem nog aanpassen.  
**Julien:** Ja, dan kunnen we niet stemmen. Misschien dat we hem dan doorschuiven naar de hALV.  
**Diede:** Ik krijg niet de indruk dat iemand echt tegen is. Het moet gewoon wat ver uitgewerkt worden nog.  
**Aart:** En zorg dat je Diede er in het vervolg bij hebt wanneer je een HR wijziging opstelt.  
**Julien:** Is het goed als we hem doortillen?  
**Noel:** Ja, dat is oké.

1. **Kerstweek**

*Tromgeroffel: … … … Corsica! Woo.***Olivier:** Gaan we vliegen of rijden?  
**Aart:** Is de inschrijfregeling al open?  
**Djoeke:** Ja. Houd rekening met heel vroeg opstaan: meteen na je kerstdiner weg.

1. **WVTTK**

*Er kwam verder niets ter tafel.*

1. **Rondvraag**

*Ook niets.*

1. **Afsluiting**

*De vergadering wordt om 22:36 gesloten door Julien.*